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۲

وامی که برای مستأجران 
سقف نمی شود

مشکلات 
لوازم التحریرفروشان 
خط خطی شده است

۲

قلیان و سیگار
 باب و اسباب دورهمی

۳

       

فواید سالاد سبز 
برای سلامتی

خانه اى امن براى معتادان زن اصفهان 
۳

تیر خلاص به محیط زیست 

مدرسه تاریخى
«قصه هاى مجید» احیا مى شود

با هدف بازگشت به چرخه آموزش و با راه اندازی یک کارگروه؛

۶

اولین مرکز نگهدارى معتادان متجاهر زن راه اندازى شد

۲

مربی سپاهان 
به سیرجان نمی رود مگر... 

۷

۷

آخرین وضعیت اجرای طرح کالابرگ ۱۷۰۰ هکتار از اراضی استان، در کمربند حریقجهان نما تحولى بزرگ در سنسور اثر انگشت گوشى هااستان نشانه شگفت انگیز از ضریب هوشى بالاتکنولوژی سلامت

به استناده ماده (11) اصلاحى آئین نامه اجرایى نحوه برگزارى انتخابات هیأت مدیره و بازرس اتحادیه هاى صنفى (موضوع 
تبصره 3 ماده 22 قانون نظام صنفى)، از اعضاى اتحادیه صنف نان هاى حجیم ،نیمه حجیم و فانتزى استان اصفهان دعوت 
مى شود با همراه داشتن اصل پروانه کسب (دائم یا موقت) یا کارت شناسایى معتبر، روز یکشنبه مورخ 1402/3/28 از ساعت 
7:45 الى 12 به مکان برگزارى انتخابات به نشــانى: خیابان نیکبخت شرقى ـ ساختمان شماره 2 اتاق اصناف مرکز استان 
مراجعه نمایند و با شرکت در انتخابات، از بین داوطلبان حائز شرایط، اشخاص مورد نظر خود را (باتوجه به تعداد اعضاى اصلى 

مورد نیاز مشخص شده در جدول زیر) انتخاب نمایند. 

آگهی برگزاری انتخابات هیأت مدیره و بازرس اتحادیه 
صنف نان های حجیم ،نیمه حجیم وفانتزی استان اصفهان 

(شماره: ۱۴۰۲/۶۶۰ تاریخ: ۱۴۰۲/۳/۳)

اداره کل صنعت، معدن و تجارت استان اصفهان - هیأت اجرایی برگزاری انتخابات هیأت مدیره و بازرس اتحادیه های صنفی شهرستان اصفهان

***  اسامى داوطلبان به ترتیب حروف الفبا مى باشد***

اسامى داوطلبان هیأت مدیره
1ـ آرش ادهمى

2ـ حمید خوش خلق 
3ـ مجید رحمانى نژاد

4ـ اسداله رهنما فلاورجانى
5ـ منوچهر زحمت کشان جبرى

6ـ نصراله سالار منش 
7ـ مجید علیدادى سفتجانى 

8ـ صمد قجاوند
9ـ قدرت اله قجاوند

اسامى داوطلبان بازرس
1ـ جواد زاهدى              2ـ الیاس قجاوند            3- حسین قجاوند                3ـ رضا مهرانى

*تعداد مورد نیاز*
هیأت مدیره: پنج (5) نفر اصلى ـ دو (2) نفر على البدل         بازرس: یک (1) نفر اصلى ـ یک (1) نفر على البدل

 تذکرات مهم مربوط به قانون نظام صنفى و آئین نامه اجرایى نحوه برگزارى انتخابات هیأت مدیره و بازرس اتحادیه هاى صنفى: 
* اتحادیه ها توسط هیأت مدیره منتخب اعضاى اتحادیه اداره مى شوند. تعداد اعضاى هیأت مدیره منتخب اعضاى اتحادیه، 
پنج نفر اصلى و دو نفر على البدل براى اتحادیه هاى کمتر از هزار واحد صنفى عضو و هفت نفر اصلى و سه نفر على البدل براى 

اتحادیه هاى داراى بیش از هزار واحد صنفى عضو خواهد بود. (ماده 22 قانون)  
* در اتحادیه ها افراد منتخب به ترتیب براساس اکثریت نسبى آراى مأخوذه شامل یک نفر رئیس، دو نفر نائب رئیس (اول و 
دوم)، یک نفر دبیر و یک نفر خزانه دار تعیین مى شود. همزمان با برگزارى انتخابات اعضاى هیأت مدیره اتحادیه، انتخاباتى 

براى انتخاب دو نفر بازرس (اصلى و على البدل) برگزار مى شود. (ماده 23 قانون) 
* در صورت درخواست کلیه منتخبان، سمت آن ها از طریق برگزارى انتخابات داخلى در حضور رئیس یا نماینده کمیسیون 

نظارت تعیین مى شود. (تبصره 3 ماده 23 قانون) 
* براساس بند (1) ماده (19) آئین نامه، چنانچه هر یک از داوطلبان نسبت به نحوه برگزارى انتخابات معترض باشند، مى توانند 

ظرف مدت سه روز کارى پس از انتخابات شکایت خود را کتباً و با ذکر دلیل به کمیسیون نظارت تسلیم نمایند. 
* براســاس ماده (17) اصلاحى آئین نامه، انتخابات اتحادیه ها در دور اول با حضور حداقل یک سوم اعضا رسمیت یافته و 
در صورت عدم دستیابى به حد نصاب مذکور، هیأت اجرایى مکلف است مطابق ماده (11) این آئین نامه نسبت به برگزارى 
فراخوان و برگزارى انتخابات نوبت دوم با حضور حداقل یک چهارم اعضا حداکثر ظرف مدت 20 روز اقدام نماید. در صورت 

عدم دستیابى به حد نصاب مزبور کمیسیون موظف است نسبت به ادغام اتحادیه اقدام نماید. 
* براساس تبصره ماده (12) آیین نامه، در صورت درخواست داوطلبان، هیأت  اجرایى موظف است فهرست اعضاى داراى 

پروانه کسب و نشانى واحدهاى صنفى آنان را جهت انجام تبلیغات انتخاباتى، در اختیار آنان قرار دهد. 
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مربی سپاهانمربی سپاهان 
به سیرجان نمی رود مگربه سیرجان نمی رود مگر

۷

درحالى که در روزهاى گذشته شایعاتى در خصوص حضور مریم 
ایراندوست در سیرجان به گوش مى رسید...

ممممممممممممز 
»»»»»»»

بابببباابببابابابابااااباااااا ۲

۱۷۰۰ هکتار از ارطرح کالابرگ استان

گفته هاى دولتمردان و گزارش هاى رسمى شــان همواره 
اینگونه روایت کرده که همه چیز تحت کنترل اســت و 
شاخص ها رو به بهبود اســت؛ اما انتشار متن پیش نویس 
لایحه برنامه هفتم توسعه نشان مى دهد که اولویت این 

لایحه، محیط زیست نیست. 
این موضوع نگرانى بســیارى از فعالان و کارشناســان 

حوزه هاى محیط زیســت و منابع طبیعى را در پى داشته 
است، زیرا در حالى که در قانون برنامه ششم توسعه کشور، 
یک فصل اختصاصى با عنوان «محیط زیســت و منابع 
طبیعى» گنجانده شده بود، این فصل در لایحه برنامه هفتم 
حذف شده و ماده هاى پیشــنهادى مربوط به حوزه هاى 

محیط  زیست و منابع طبیعى در برنامه هفتم...

۵۷

مغانلو جا پای طارمی 
می گذارد؟
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آخرین وضعیت اجراى طرح 
کالابرگ

تأیید احتمال قطع اینترنت 
در زمان کنکور 

خبرخوان
طرفداران کرایه اى!

ویدیویى از گلزار در    روزنامه خراسان |
ازدحام عجیب افرادى که ادعا مى    شود طرفدارانش 
هستند، منتشر شــده که گویا مربوط به افتتاح یک 
مرکز خرید و فروش تلفن همراه است. حاشیه اصلى 
این است که یک مستند ســاز و یک خبرنگار حوزه 
موسیقى، مدعى شــدند آن جمعیت زیاد طرفداران 
آقاى هنرپیشه نیستند. گفته شده 2100 نفر با دریافت 
80 تا صد هزار تومان براى مراسم  محمدرضا گلزار 
آفیش شده اند! سیاه لشــکرهایى که در اکثر پروژه 

هاى سینمایى هستند و کارشان همین است!

چاوشى براى «رهایم کن» 
خواند

  موسیقى ما| قطعه  جدید ســریال 
«رهایم کن» با صداى محسن چاوشى و با نام «من 
باید مى رفتم» جمعه، 12 خرداد ماه همزمان با پخش 
قسمت شانزدهم سریال «رهایم کن» منتشر خواهد 
شد. ترانه تیتراژ پایانى این سریال با صداى زنده یاد 

تورج شعبانخانى با نام «هنوزم» پخش مى شود. 

مقصد اصلى مهاجرت 
پزشکان

  رکنا| رئیس کمیسیون بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکى مجلس شــوراى اسلامى تأکید 
کرد: کشور در حال از دســت دادن بخش بزرگى از 
نیروهاى خود در حوزه کلان پزشکى و پیراپزشکى 
است و این شامل اساتید و پزشکان و پرستاران و سایر 
حوزه هاى زیر مجموعه پزشــکى نیز مى شــود. 
حســینعلى شــهریارى علل این مهاجرت را عدم 
رضایت از دریافتى ها در این زمینه دانست و افزود: 
بســیارى از این افراد به علت امکان دریافت حقوق 
هاى بسیار بالا در کشورهاى حوزه خلیج فارس حتى 
فکر مهاجرت به کشورهاى اروپایى را هم نمى کنند و 
به کشورهایى مثل عمان و امارات مهاجرت مى کنند.

درك متفاوت مردم از تورم 
مرکز پژوهش هــاى مجلس در    انتخاب|
گزارشى با بررسى دلایل تفاوت درك مردم از تورم 
در جامعه و نرخ تورم رســمى کشــور، عنوان کرده 
است که براساس افکارسنجى انجام شده در مرکز 
پژوهش هاى مجلس در مردادماه 1401 میانه نرخ 
تورم احساس شده توسط مردم 86 درصد بوده است. 
این درحالى است که بانک مرکزى و مرکز آمار نرخ 
تورم نقطه به نقطه این ماه را به ترتیب 46 و 51 درصد 

اعلام نموده اند. 

تبلیغ ماهواره اى 
ممنوع است

  برنا| وزیــر فرهنگ و ارشــاد اســلامى 
درخصوص تبلیغ برخى از فیلم هاى شبکه نمایش 
خانگى در بســتر شــبکه هاى ماهواره اى گفت: 
همکاران من به این موضوع رســیدگى مى کنند 
چون این امر به لحاظ قانونى ممنوع است؛ هرچند 
متصدیان این برنامه اعلام مى کنند که این تبلیغات 
بدون هماهنگى و اجازه آنها انجام مى شود که این 
هم در حال بررسى اســت و ممکن است این تهیه 

کنندگان و مسئولا ن درست بگویند.
 

پیدا شدن گردنبند معروف 
ظاهراً جذابیت هاى کشــتى    گجت نیوز|
تایتانیک تمامى ندارد و حالا شاهد پیدا شدن گردنبند 
معروف تایناتیک پس از 111 ســال هســتیم. این 
گردنبند از جنس دندان کوســه مگالودون است. از 
سویى کارشناســان هنوز نتوانسته اند اطلاعاتى در 
مورد صاحب گردن بند به دســت آورند. هرچند آنها 
مى خواهند با اســتفاده از هوش مصنوعى تصاویر 
کلیه مسافران را اسکن کرده تا بلکه فرد مورد نظر 

را شناسایى کنند. 

معاون رفاه و امــور اقتصادى وزارت تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعى از توافق با 48 هزار فروشگاه  براى خرید اعتبارى 
از طریق کالابــرگ خبر داد و گفت: اجراى سراســرى 
طــرح کالابرگ الکترونیــک منوط به تأمیــن اعتبار و 

تصمیم گیرى و اعلام فرمان از سوى دولت است.
علیرضا عســگریان اظهار کرد: دو سال است که اجراى 
طرح کالابرگ آغاز شده است. این طرح سه مرحله اجراى 
آزمایشى داشته و پایلوت سوم آن تقریباً کشورى بود. اگر 
قرار است به صورت سراسرى و قطعى اجرا شود نیازمند 
زیرساخت هاى بســیار قدرتمند است. وى افزود: وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعى بالاى 90 درصد آمادگى دارد 

که طرح کالابرگ را به طور سراسرى اجرا کند.
معاون رفاه و امــور اقتصادى وزارت تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعى با بیان اینکه در حال حاضر توانسته ایم حداقل 
در 48 هزار نقطه از کشور با فروشگاه ها و فروشگاه هاى 
زنجیره اى به توافق برســیم، گفــت: بنابراین آمادگى 
سخت افزارى به وجود آمده است اما به لحاظ نرم افزارى 
بایــد آمادگى هایى براى اتصــال فروشــگاه ها ایجاد 
شــود. این ســازوکار و ســامانه به زودى به طور کامل 
آماده مى شــود تا یک اتفاق بزرگ در کشــور بیافتد که 
زمان آن در دولت تصمیم گرفته مى شــود زیرا نیازمند 

منابع است.

معاون امنیتى انتظامى وزیر کشــور با تأکید بر احتمال قطع 
اینترنت در زمان کنکور گفت: اگر نگرانى هایى براى آزمون 

ایجاد شود، اینترنت را به ناچار قطع خواهیم کرد.
رئیس سازمان سنجش مدتى قبل با اعلام اینکه محدودیت 
اینترنت آخرین حلقه حفاظت از آزمون سراسرى محسوب 
مى شــود، گفت: احتمال دارد شــوراى حفاظت از آزمون 
سراسرى این پیشنهاد را به شوراى امنیت ارائه دهد. البته از 
آنجایى که امروزه اینترنت یکى از نیازهاى ضرورى زندگى 
مردم به شــمار مى رود، در همین راستا این سازمان خواهان 

ایجاد اختلال و قطع اینترنت نیست.
رئیس سازمان سنجش در ادامه گفته هاى خود تأکید کرد از 

این رو از دستگاه هاى اجرایى ذى ربط مى خواهیم تا با استفاده 
از روش هایى از امکان ارسال تصویر و سوءاستفاده از بستر 

اینترنت در زمان برگزارى کنکور جلوگیرى کنند.
در همین راستا، میراحمدى، معاون امنیتى انتظامى وزیر کشور 
عنوان کرد در خصوص قطع اینترنت در آزمون سراســرى، 
مسئولان بر این باورند که سلامت آزمون حق افراد ذى نفع 
است؛ اما از طرفى استفاده از اینترنت نیز حق سایر مردم بوده 
و باید با توجه به مهم بــودن موضوع ها تصمیم گیرى کرد. 
در واقع اگر خواســته ها برآورده نشــد و نگرانى هایى براى
 آزمون وجود داشته باشــد، به ناچار اینترنت را قطع خواهیم 

کرد.

گفته هاى دولتمردان و گزارش هاى رسمى شــان همواره 
اینگونه روایت کــرده که همه چیز تحت کنترل اســت و 
شاخص ها رو به بهبود اســت؛ اما انتشار متن پیش نویس 
لایحه برنامه هفتم توسعه نشــان مى دهد که اولویت این 

لایحه، محیط زیست نیست. 
این موضــوع نگرانى بســیارى از فعالان و کارشناســان

 حوزه هاى محیط زیست و منابع طبیعى را در پى داشته است، 
زیرا در حالى که در قانون برنامه ششــم توسعه کشور، یک 
فصل اختصاصى با عنوان «محیط زیست و منابع طبیعى» 
گنجانده شده بود، این فصل در لایحه برنامه هفتم حذف شده 
و ماده هاى پیشنهادى مربوط به حوزه هاى محیط  زیست و 
منابع طبیعى در برنامه هفتم، در فصل هاى اصلاح ساختار 
بودجه، انرژى، حکمرانى منابع آب و امنیت غذایى آمده است؛ 
موضوعى که از نظر بسیارى از کارشناسان، عملاً بى توجهى 
به لزوم حفظ محیط  زیست در اجراى برنامه هاى توسعه اى 
تلقى مى شود و وجود این نوع نگاه مى تواند تبعات خطرناکى 

را براى پایدارى سرزمین و اقلیم ایران به همراه داشته باشد.
محتواى این لایحه نشان مى دهد که قرار نیست از اشتباهات 
گذشته اى که در کشور اتفاق افتاده عبرت گرفته شود، چرا که 
مسائلى مانند سوء  مدیریت منابع آب  و انتصاب مدیرانى که 
از محیط زیست چیز چندانى نمى دانند، هنوز ادامه دارد، مثلاً 
در مناطقى از جنگل دستور ســاخت سد صادر مى شود که 
احتمال آلودگى منابع آب بالاست و هزینه آن قتل عام صدها 
درخت است.  از سوى دیگر شاید با مرگ رودخانه ها عطش 
برخى مدیران براى سدسازى کمتر شده باشد، اما آنها بر سوء 
مدیریت منابع آب پافشارى مى کنند، چراکه این روزها  افراط 
در طرح هاى انتقال آب تهدیدى جدى است که خطرش کمتر 

از افراط در سدسازى نیست.
این در حالى اســت که با وجود اینکه در قوانین برنامه هاى 
چهارم و ششم توسعه کشور، یک فصل ویژه به حوزه هاى 
محیط زیست و منابع طبیعى اختصاص داشت و در برنامه 
پنجم نیز تکالیف متعددى براى دولت در راستاى حفاظت 

از محیط  زیســت و عرصه هاى طبیعى کشور تعیین شده 
بود، اما در متن پیش نویس لایحه برنامه هفتم توســعه که 
توسط دولت ســیزدهم نگاشته شده اســت، نه تنها فصل 
محیط  زیست و منابع طبیعى از برنامه حذف شده، بلکه در 
مفاد زیســت محیطى این برنامه که در سایر فصل ها به آن 
پرداخته شده نیز تکالیف محدودترى نسبت به برنامه هاى 
قبلى در حوزه هاى محیط زیست و منابع طبیعى براى دولت 

در نظر گرفته شده است. 
در چنین شرایطى، برخى کارشناسان و نمایندگان مجلس 
معتقدند کــه نیاز جدى به بازنگرى مفاد زیســت محیطى 
لایحه برنامه هفتم توســط مجلس شــوراى اســلامى

 وجود دارد.

اینها همه در حالى است که سال گذشته نیز لایحه بودجه 
دولت چندان توجهى به محیط زیست نداشت تا جایى که 
استاد دانشگاه علامه طباطبایى و صاحب نظر اقتصادى و 
از جمله منتقدان به این موضــوع گفته بود: از منظر اقتصاد 
سیاســى در یک ســاخت توســعه نیافته، محیط زیست

 بى  قدرت ترین بخش اقتصاد است.
به گفته فرشاد مؤمنى،  60 درصد بحران ها در دنیا به محیط 
زیست مربوط مى شود که مصادیق آن در ایران جزو حادترین 
نمونه هاى دنیاست. ما 66 رتبه سقوط در حوزه کیفیت محیط 
زیســت تنها در دو ســاله 2020 تا 2022 تجربه کرده ایم. 
در لایحه بودجه 1402 رقمى که به حوزه محیط زیســت 
تخصیص داده اند واقعاً قابل گفتن نیســت اما همین منابع 

نسبت به سال قبل 10درصد کاهش داده شده است. 
این در حالى است که این اتفاق اکنون به شکل دیگرى در 
لایحه برنامه هفتم توسعه افتاده و تغییر ادبیات دولت در این 
لایحه نشان از کم اهمیت شدن موضوع محیط زیست در 
لایحه پیشنهادى دولت ســیزدهم داشته و نشان مى دهد 
که موضوعاتى نظیر ارزیابى توان اکولوژیک پیش از اجراى 
پروژه هاى عمرانى در برنامه هفتم حذف شــده و آنچه به 
عنوان مواد 45 و 46 درباره ارزیابى اثرات محیط زیســتى 
در پیش نویس این برنامه باقى مانده اســت، عملاً دست 
نهادهاى اجرایى و حتى بخش خصوصى را براى شــروع 
پروژه ها بدون اخذ مجوز اثرات ارزیابى محیط زیســتى باز

مى گذارد.

تیر خلاص به محیط زیست  افزایش مشروط مبلغ یارانه 
اجراى فراگیر کالابرگ الکترونیک    تسنیم|
در روزهاى آینده براى ســه دهک اول درآمدى آغاز 
خواهد شد. همچنین افزایش 20 درصدى مبلغ یارانه 
در صورت اســتفاده از آن براى خریــد 9 قلم کالاى 
اساســى مشــمول طرح کالابرگ الکترونیک کلید 
خورده است. بر اســاس اعلام رئیس سازمان برنامه 
و بودجه، امکان اســتفاده از یارانه ماه بعد براى خرید 
کالاهاى مشمول طرح کالابرگ الکترونیک در هر 

ماه فراهم شده است.

و البته شلاق
حجــت الاســلام محمدتقى     خبر آنلاین |
نقدعلى، دبیر کمیسیون قضایى و حقوقى مجلس و 
نماینده خمینى شهر درباره لایحه دولت درباره حجاب 
گفت: من معتقدم جرایم نقدى و غیرنقدى بى حجابى 
باید سنگین تر باشد. جریمه نقدى باید سنگین تر باشد؛ 
البته مجازات شــلاق و محرومیت هاى اجتماعى در 

شرع آمده است.

عایدى مهم دولت 
معــاون بهره بــردارى و فــروش    میزان |
اموال منقول ســازمان جمع آورى و فــروش اموال 
تملیکى در خصــوص پرونده فــروش خودرو هاى 
ســوارى وارداتى اظهار کرد: مهمترین پرونده سال 
1401 سازمان اموال تملیکى، پرونده فروش 1062 
دستگاه خودروى سوارى وارداتى بود که تمامى این 
دستگاه ها در مزایده هاى سراســرى سازمان اموال 
تملیکى به فروش رسید. حدود 5000 میلیارد تومان 
عواید از محــل فروش این خودرو هــا نصیب دولت 
شــد که مالیات آن دریافت شــده و به خزانه دولت 

واریز شد.

چه خبر از فضانوردان عرب؟! 
ریانه برناوى، فضانورد عربســتانى    فرارو |
ویدیویى از عبور شــبانه خود در ایستگاه فضایى بین 
المللى بر فراز مکه و مدینه به اشــتراك گذاشت. این 
ویدیو که توسط ریانه گرفته شــده است، مناظرى از 
عربستان سعودى از جمله مکه را نشان مى دهد. ریانه 
برناوى و على القرنى دو فضانورد سعودى قرار است در 
مدت حضور در ایستگاه فضایى بین المللى حدود 20 
آزمایش انجام دهند؛ از جمله مطالعه رفتار سلول هاى 

بنیادى در جایى با گرانش صفر.

این جنگ بسیار جدى است
  انتخاب| ابوالفضل ظهره وند، ســفیر سابق 
ایران در افغانســتان درباره رویکرد مناســب براى 
مقابله با طالبان گفت: همه چیز را نمى توان در رسانه 
گفت، اما در مجموع طالبان یک مؤلفه ضد امنیت در 
منطقه هستند و هیچ کشورى هم آنها را به رسمیت 
نشــناخته اســت؛ آمریکایى ها نیز آنها را به عنوان 
ســرمایه ژئوپلوتیک خود مى بینند، زیرا طالبان تمام 
خواسته هاى آمریکا را برآورده کرده اند. نتیجه توافق 
دوحه نیز این شد که صحنه افغانســتان را به دست 
طالبان سپردند و بى جهت این سرمایه گذارى را روى 
طالبان انجام نداده اندآمریکایى ها این منطقه را رها 
نمى کنند. جنگ یک جنگ بسیار جدى است و با این 
شرایط باید افق کار را درست دید و در آن راستا کار کرد.

پوشش برفى نیم درصد شد
میزان پوشش برف کشور هم اکنون    فارس|
به حداقل رســیده و کمتر از 4300 کیلومتر مربع از 
مساحت ایران پوشیده از برف است. همزمان با افزایش 
دما در کشور، میزان ذخایر برفى در کل ایران به حداقل 
ممکن در یک سال گذشته رســیده است و بر اساس 
آمار ماهواره اى هم اکنون 0/26 درصد از خاك کشور 
پوشیده از برف است. این در حالى است که در بهمن 
ماه ســال 1401 حدود 20 درصد از مســاحت ایران 

پوشیده از برف بوده است. 

یکى از خبرهایى که این روزها و در آستانه فصل جابه جایى 
در رابطه با حوزه مسکن بیش از همه به گوش مى رسد، خبر 
اعطاى وام ودیعه مسکن به متقاضیان است؛ متقاضیانى 
که تا پیش از سخنان سرپرست دفتر اقتصاد مسکن منتظر 

افزوده شدن بر وام اجاره بها بودند.
اما با وجود اینکه اوایل ماه گذشــته و پــس از برگزارى 
شوراى عالى مســکن اعلام شــد که رئیس جمهور در 
این جلسه دستور افزایش ســقف وام ودیعه را داده است، 
ابوالفضل نوروزى اعلام کرده: به دلیل محدودیت منابع 
بانک ها، فعلاً برنامه اى براى افزایش وام ودیعه مستأجران 

نداریم و آنها نباید منتظر افزایش وام اجاره باشند.
این در حالى است که با توجه به قدرت خرید بسیار پایین 
مردم در حوزه مسکن و به علاوه رکود تورمى شدیدى که 
در سال هاى اخیر بیش از هر زمان دیگرى گریبان گیر 
بازار مسکن شده است ورود به معاملات مسکن و خرید و 
فروش در این بازار براى اکثریت افراد جامعه به یک رؤیاى 

دست نیافتنى بدل شده است. علاوه بر آن افزایش سرسام 
آور قیمت اجاره مسکن نیز از مشکلاتى است که در بازار 

مسکن به چشم مى خورد.
 پیش از این احمد دنیامالى، عضو شــوراى عالى مسکن 
و عضو کمیســیون عمران مجلس در این باره گفته بود: 
افزایش سقف تسهیلات براى مستأجران را در مجلس 
پیگیرى مى کنیم و دستور رئیس جمهورى هم افزایش 
وام مستأجران است و قرار بر این است که عدد تسهیلات 
ودیعه و کمک هزینه رهن به مستأجران افزایش پیدا کند 
و در بسته ارائه شده از سوى وزیر راه و شهرسازى یکى از 
اقدامات افزایش قابل توجه رقم وام مستأجران است اما 

هنوز عدد آن نهایى نشده  است.
حالا اما و در بحبوحه جابه جایى ها، سرپرست دفتر اقتصاد 
مسکن وزارت راه و شهرسازى درباره آخرین تصمیمات در 
این رابطه اعلام کرده که فعلاً برنامه اى براى افزایش وام 
ودیعه نداریم اما وام متقاضیان نهضت ملى مسکن تا 550 

میلیون تومان افزایش پیدا کرده است.

وى در پاسخ به اینکه با توجه به افزایش قیمت ها در بازار 
اجاره آیا وام 100 میلیون تومانى مى تواند قدرت مستأجران 
براى پرداخت رهن را پوشش یا افزایش دهد، تأکید کرده: 
باید بانک مرکزى به این سئوال پاسخ دهد و علت مخالفت 

بانک مرکزى بحث مربوط به محدودیت منابع است.
وزارت راه وشهرســازى سال گذشــته براى حمایت از 
مستأجران رقم کمک ودیعه مسکن را براى تهران 100 
میلیون تومان اعلام کرد. این رقم در مراکز اســتان ها و 
شهرهاى بالاى 200 هزار نفر جمعیت و سایر شهرها به 
ترتیب 100، 70 و 40 میلیون تومان بوده که امسال هم 

این اعداد تمدید شده اند.
از موانع و مشکل تراشى بانک ها که عبور کنیم باید اذعان 
کرد، رقم پرداختى در مقابل افزایش اجاره  بها بسیار ناچیز 
است. از سوى دیگر سال گذشته وام کمک ودیعه مسکن 
با سود 18 درصدى به مســتأجران پرداخت شد. این در 
حالى اســت که زمستان سال گذشــته سود تسهیلات 
بانکى به 23 درصد افزایش یافت و مشخص نیست وام 

ودیعه اى که قرار است امسال پرداخت شود از حمایت هاى 
دولت برخوردار خواهد شد یا اینکه با همان سود مصوب 
شوراى پول و اعتبار (23 درصد) به حساب اجاره نشین ها 

واریز مى شود.
به گفته کارشناسان اگر روال وام اجاره مانند سنوات گذشته 
تکرار شود در حالى اســت که تمام عوامل افزایش نرخ 
اجاره از جمله بهاى ملک، نرخ تورم، نرخ ارز و طلا و نرخ 
سود بانکى از سال گذشته به طور قابل توجهى افزایش 
پیدا کرده، اثر 100 میلیون تومانى وام ودیعه آن هم براى 

کلانشهرها کاملاً خنثى خواهد شد.
این در حالى اســت که یکى از پیامدهاى بالارفتن اجاره 
بها در سال گذشته درخواســت براى خانه هایى با متراژ 
و امکانات کمتر، مهاجرت به حاشــیه شهر، پدیده هایى 
همچون اتوبوس خوابى، اجاره خانه هاى اشتراکى، اجاره 
زیر زمین و روى پشــت بام و کانکس نشینى بود که تنها 
یک جنبه از پیامدهاى افزایش اجاره بهاى مســکن به 

شمار مى رود.

از یک طرف کالاهاى قاچاق و از ســوى دیگر مشــکلات و موانعى که ســر راه 
تولیدکننده ها قرار گرفته باعث شده خط مشکلات فعالان لوازم التحریر پررنگ تر 
شود. در همین حال افت و خیز و نوساناتى که در زمینه قیمت ارز وجود دارد باعث شده 

که دست اندرکاران این حوزه در تهیه مواد اولیه با مشکلات زیادى روبه رو شوند.
تولیدکنندگان لوازم التحریر با ابراز گلایه مندى از شرایط موجود بر این اعتقاد هستند 
که سخت گیرى هاى زیادى براى تولیدکنندگان وجود دارد و مدام با محدودیت ها 
و سنگ اندازى از طرف دولت مواجه مى شوند و این درحالى است که کالاى قاچاق 
بدون هیچ محدودیتى در تمامى فروشگاه ها و مغازه ها درون ویترین چیده شده است. 
یعنى هرچقدر که تولیدکنندگان با مشکلات عمده اى دست و پا مى زنند تا محصولى 
را با کیفیت خوب و قیمت مناســب تولید کنند به جایش کالاى قاچاق بدون هیچ 

محدودیتى در ویترین مغازه ها مى نشیند.
به گفته فعالانى که در این حوزه کار مى کنند اگر سود کارخانه هاى داخلى کمتر از 
50 درصد باشد آنها نمى توانند دوام بیاورند و مشکلات عدیده اى پیدا خواهند کرد. 
این در حالى است که اکنون تنها 15 درصد سود عاید کارخانه دارها مى شود و به گفته 
فعالان و تولیدکنندگان این میزان سود با هیچ عقل و منطقى جور درنمى آید و اگر 
این وضعیت ادامه پیدا کند کارخانه ها به سمت افول و شکست رهسپار خواهند شد. 
با یک حساب سرانگشــتى هم به خوبى متوجه مى شوید که فروشگاه هاى لوازم 

التحریر پر شــده از محصولات خارجى قاچاق که هیچ نظارتى بر روى آنها وجود 
ندارد و در واقع زنجیرى به پاى تولیدکنندگان داخلى است که کالاى قاچاق بدون 

محدودیت وارد شود.
اینها همه در حالى اســت که به گفته تولیدکنندگان لوازم التحریر، کسى که مى 
خواهد ماشین آلات وارد کند به جاى اینکه تخصیص ارز به را سریع تر انجام دهند و 
کمک کنند که زودتر ماشین آلاتش ترخیص شده و کارشان را راه اندازى کنند براى 
تولید کننده هفت خان رستم ایجاد مى کنند. تولیدکننده با وجود این همه مشکل 

انگیزه اى براى ادامه فعالیتش نخواهد داشت درحالى که حتى نمى تواند ماشین مورد 
نیازش را در زمانى که به آن نیاز دارد ترخیص کند.

در این رابطه رئیس اتحادیه نوشت افزار و مهندسى نیز از جمله مشکلات صنعت لوازم 
التحریر طى سال هاى اخیر را مسئله تورم و افت و خیز قیمت دلار دانسته و گفته: 
افت و خیز شدید قیمت ارز باعث شده گردش سرمایه و تأمین سرمایه تولیدکنندگان 
با مشکلات فراوانى مواجه شوند و این در حالى است که تولیدکنندگان نیاز دارند در 
شرایطى کار کنند که قیمت ها ثابت بوده و افت و خیزها کمتر باشد تا بتوانند براى 
سال هاى آتى خودشــان برنامه ریزى کنند. اما با این شرایطى که طى سال هاى 
اخیر ایجاد شده کار کردن براى تولیدکنندگان در حوزه هاى مختلف بسیار سخت 

شده است.
به گفته موســى فرزانیان، با تغییر نرخ ارز و تهیه ارز کار مشکل تر شده است زیرا 
تولیدکنندگان براى ادامه فعالیت خود نیاز به سرمایه فراوانى دارند تا بتوانند به کسب و 
کارهاى خودشان رونق بخشند: «یکى از موارد مهمى که در صنف ما بسیار مورد نیاز 
است واردات ماشین آلات جدید است. ولى با وجود افت و خیز قیمت دلار هرکسى 
نمى تواند به راحتى در این زمینه ورود پیدا کند و ماشین آلات جدیدى تهیه و وارد بازار 
کار کند. چرا که قیمت ها مدام تغییر مى کند و در نتیجه ریسک کار هم بالا مى رود.»

اینها همه در حالى است که طبق بررسى هاى انجام شده بیشتر ماشین آلاتى که 
براى تولید لوازم التحریر مورد استفاده قرار مى گیرد، قدیمى و فرسوده است.

در پیش نویس لایحه برنامه هفتم، خبرى از فصل مربوط به موارد زیست محیطى نیست

وامى که براى مستأجران سقف نمى شود
خورشید کیایى

مشکلات لوازم التحریرفروشان خط خطى شده است
مریم محسنى

لادن ایرانمنش
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افزایش 
رفاهیات باغ رضوان 

جزئیات عملیات دستگیرى 
زن کلاهبردار

لیست ساختمان هاى ناایمن 
اصفهان منتشر شود 

رئیس کمیسـیون فرهنگى و اجتماعى ورزشـى شوراى 
اسلامى شهر اصفهان با اشاره به سـاختمان هاى ناایمن 
در شهر گفت: لازم است اسـامى این ساختمان ها منتشر 
شود چراکه نسـبت به سـاختمان هاى ناایمن و خطرساز 
باید هوشـیار باشیم. حجت الاسـلام منوچهر مهروى پور 
تصریح کرد: نیمى از مساحت منطقه 9 شهردارى اصفهان 
با جمعیت 80 هزار نفرى، خارج از محدوده است که نیاز به 
اتفاقات ویژه از جمله بازآفرینى شهرى دارد؛ محله لادان 
یا سودان از این دست محلات است. وى با بیان اینکه در 
محله سـودان حدود 70 تا 80 درصد ساختمان ها ناپایدار 
و خطرآفرین است، ادامه داد: این محله نیازمند بازآفرینى 

براى تجدید حیات و نو شدن است.

زمان تکمیل مرحله دوم
 انتقال آب دریا  

رئیس کمیسیون ویژه آب شوراى اسلامى شهر اصفهان 
پایان تکمیل مرحلـه دوم انتقال آب دریـا به طول 500 
کیلومتر به اصفهان تا پایان سال پیش بینى شده است. 
مجید نادرالاصلى با بیـان اینکه طرح انتقـال آب در دو 
مرحله در حال اجراست که مرحله نخست از دریاى عمان 
تا سـیرجان و مرحله دوم از سـیرجان تا اصفهان است، 
گفت: آبى که به اصفهان مى آید، بیشـتر براى مصارف 
صنعتـى، فضـاى سـبز و آشـامیدنى اسـت. وى افزود: 
انتقـال آب از دریاى عمـان به اصفهان به وسـیله حدود 
930 کیلومتـر لوله گذارى و بهره گیرى از سیسـتم هاى 
آب شـیرین کن، پمپـاژ و برق فشـار قوى با سـرعت در 

حال اجراست. 

تعیین تکلیف ساختمان هاى 
بدون پروانه 

رییـس شـوراى اسـلامى شـهر اصفهـان گفـت: 
سـاختمان هاى بدون پروانه یـا مخالف مفـاد پروانه در 
محدوده شـهرها که تا قبـل از سـال 1400 پرونده آنها 
در کمیسـیون مـاده 100 رأى قطعـى تخریب داشـت؛ 
بـا پرداخـت عـوارض تعیین تکلیـف مى شـوند. محمد 
نورصالحى افزود: بسـیارى از مالکان ساختمان ها سال 
هاست که درگیر این مساله و تکلیف مشخصى نداشتند 
که در نهایت راى بر اخذ جریمه گرفته شد. وى  تصریح 
کرد: با توجـه به اینکه این طـرح تا پایـان آذرماه جارى 
مهلت اجرا دارد، لذا مناطق 15گانه شـهردارى اصفهان 
موظفند نسـبت به آن اقدام و کلیه وجوه حاصل از آن را 

براى توسعه حمل ونقل عمومى هزینه کنند.

آموزش مهارت به دانش آموزان 
سید احمدرضا بنى لوحى، معاون آموزش متوسطه اداره 
کل آمـوزش و پرورش اسـتان اصفهان گفـت: آموزش 
حداقل یک مهارت به دانش آموزان مدارس شبانه روزى 
در قالب طـرح مهارت آمـوزى و خوداتکایى در دسـتور 
کار قـرار گرفتـه و مى بایسـت هر سـال باکیفیـت بهتر 

استمرار یابد.

کشف 405 تخته فرش قاچاق 
فرمانده انتظامى شهرسـتان خمینى شهر از کشف 405 
تخته فرش خارجى قاچاق که در یکـى از انبارهاى این 
شهرسـتان دپو شـده بود، خبر داد. سـرهنگ غلامرضا 
براتى بیان داشـت: فرش هاى مکشوفه در این عملیات 
فاقد مـدارك و مجوز هـاى قانونى بوده و کارشناسـان 
مربوطه ارزش ریالى فرش هاى قاچاق مکشوفه را  27 

میلیارد ریال اعلام کردند.

شاید تندباد
نوید حاجى بابایى، معاون توسـعه و پیش بینى اداره کل 
هواشناسى استان اصفهان با بیان اینکه طى روز دوشنبه 
(امروز) پدیده جوى خاصى در سـطح اسـتان نخواهیم 
داشت، افزود: روزهاى سه شـنبه و چهارشنبه این هفته 
نیز شـرایط تند باد لحظه اى در مناطق شـرق و شمال و 

مرکز استان محتمل است . 

خانه اى امن
 براى معتادان زن اصفهان 

فرمانده انتظامى استان اصفهان گفت: زنى که با شگرد 
فروش امتیاز وام به شــهروندان، 50 میلیــارد ریال از 
شهروندان اصفهانى کلاهبردارى و متوارى شده بود در 

تهران دستگیر شد.
ســردار محمدرضا میرحیدرى گفت: مامــوران پلیس 
اطلاعات و امنیت عمومى فرماندهى انتظامى استان در 
اجراى دستور قضائى مبنى بر جلب یک زن کلاهبردار 
تحت تعقیب، موضوع را در دســتور کار قرار دادند. فرد 
مذکور با وعده فروش امتیاز وام به شهروندان 50 میلیارد 
ریال از 4 نفر کلاهبردارى کرده و متوارى شــده بود و با 
توجه به اینکه متهم نام و مشــخصات خود را تغییر داده 

و دائماً محل اختفاى خود را عوض مى کرد، شناسایى و 
دستگیرى وى با مشکل همراه بود.

فرمانده انتظامى استان افزود: سرانجام با رصد هوشمندانه 
پلیس، مخفیگاه متهم در یکى از مناطق تهران شناسایى 
و بلافاصله تیمى از ماموران اطلاعات و امنیت عمومى و 
پلیس این فرماندهى با اخذ نیابت قضائى به شهر تهران 

رفته و فرد مذکور را دستگیر و به اصفهان منتقل کردند.
ســردار میرحیــدرى با بیــان اینکــه تاکنــون 4 نفر 
از مال باختگان در این پرونده شناســایى شــده اند از 
تلاش براى شناســایى ســایر مال باختگان احتمالى 

خبر داد.

مدیرعامل ســازمان آرامستان هاى شــهردارى اصفهان 
گفت: حوزه پژوهش شهردارى اصفهان سال 1399 یک 
نظرسنجى از شهروندان درباره بیشترین نیازهاى آرامستان 
باغ رضوان انجام داد که طبق آن به ترتیب پمپ بنزین، تالار 

پذیرایى و رستوران از جمله مطالبات آن ها بود.
على حاجیان افزود: با توجه بــه اینکه خانواده متوفى براى 
پذیرایى از میهمانان و اقوام باید یک رستوران، تالار پذیرایى 
یا امثال این مکان ها را رزرو کند که تمام این خدمات خارج 
از آرامستان باغ رضوان ارائه مى شود، احداث یک مجموعه 

پذیرایى ضرورى به نظر مى رسید.
وى خاطرنشان کرد: مجموعه پذیرایى بهشت با مساحت 

هزار مترمربع شامل آشپزخانه مرکزى با ظرفیت طبخ دو 
هزار پرس غذا و دو سالن پذیرایى هرکدام با مساحت 300 
مترمربع و ظرفیت پذیرایى تا 200 نفر و دو هزار پرس غذاى 
بیرون بر در بلوار رحمت آرامســتان باغ رضوان، حد فاصل 

قطعات 6 و 8 تأسیس شده است.
وى گفت: وجود مجموعه پذیرایى در آرامستان باغ رضوان 
مى تواند کمک کند که خانواده متوفــى پس از پذیرایى از 
میهمانان در کنار مزار عزیز از دست رفته خود حضور پیدا 
کنند، همچنین تلاش شده اســت از میهمانان با کیفیت 
بالاتر از خارج از مجموعه آرامستان، با قیمت کمتر پذیرایى

 کنیم.

لو رفتن هاى تکرارى!

رواق هشتم در باغ گل ها

تأثیر نامگذارى معابر به نام شهدا در خوانسار

نصف جهــان   روزنامه «اصفهان زیبا» در شــماره 
هفتم خردادماه خود در گزارشى با عنوان «زیرآبى 
متقلب ها» به مســئله لو رفتن ســئوالات امتحان 
نهایى پرداخته و نوشته: «اتفاقى که نباید مى افتاد، 
بالاخره افتاد تا نشان دهد، اخطارها و تدابیر امنیتى 
براى جلوگیرى از نشت سئوالات امتحانات نهایى به 
خارج از حوزه امتحانى بى نتیجه بوده است. به  رغم 
همه تلاش ها، خبرها حاکى از این اســت که تنها 
چند دقیقه پس از آغاز امتحانات، ســئوالات برخى 
از دروس مانند دینى و فیزیــک در فضاى مجازى 

منتشر شد و حاشیه هاى زیادى به پا کرد.»

در ادامه این مطلب آمده اســت: «این اولین بارى 
نیست که انتشار سئوالات نهایى به بیرون از حوزه 
امتحانى، خبرساز مى شود؛ این اتفاق در سال هاى 
گذشته نیز رخ داده اســت؛ هرچند با اعتراض هاى 
بسیارى از سوى دانش آموزان و والدین آنها روبه رو 
شــده، این اعتراض ها راه به جایى نبــرده و حالا 
سال هاســت که این اتفاق همچنــان رخ مى دهد.

لورفتن سئوالات امتحانات نهایى درحالى است که 
تا پیش از برگزارى این امتحانات، آموزش وپرورش 
از صفرشــدن امــکان تقلــب در ایــن آزمــون

 خبر داده بود.»

نصف جهان  ویژه برنامه آیینى دهه کرامت به همت 
ســازمان فرهنگى، تفریحى و ورزشى شهردارى 

اصفهان  با عنوان «رواق هشتم» برگزار مى شود.
این برنامه همراه با اختتامیه مسابقه شغل آینده من 
روز سه شنبه نهم خردادماه با حضور علاقه مندان به 

این برنامه برگزار خواهد شد.
این ویژه برنامه ســاعت 19 و 30 دقیقه در میدان 
بزرگمهر، باغ گل ها برگزار مى شود و علاقه مندان 
به حضور در این برنامه مى توانند در این ساعت در 

این مکان حضور داشته باشند.

نصف جهان    شهردار خوانســار از جانمایى و نصب 
تابلوى جدید بلوار سپهبد شهید حاج قاسم سلیمانى 
به مناسبت سالروز آزادى خرمشهر خبر داد و تصریح 
کرد: تعویض تابلوهاى بلوارهاى ســردار شــهید 
حسنى، سردار شهید میرشــفیعى، بلوار جانبازان و 
میدان گلزار شهداى سنگ شــیر در آینده نزدیک 

انجام خواهد شد.
مهدى احمدى با بیان اینکــه تعویض پرچم قبور 
مطهر شــهدا همزمان با ســوم خردادماه سالروز 
آزادى خرمشــهر انجــام شــد، گفــت: تعویض 

پرچــم قبــور مطهر شــهدا در بوســتان شــهر، 
گلستان شــهدا، قبور شــهداى گمنام سرچشمه 
و قبور مطهر شــهدا واقع در محله هاى وادشــت، 
پایتخــت، باباســلطان، عمادیــه و بعثــت انجام

 شد. 
وى افزود: نام گذارى معابر به نام شهدا در چند سال 
گذشته توانســته چهره شــهر را به سمت فرهنگ 
ایثار و شهادت سوق دهد و یادآور نقش مردم شهر 
خوانســار در انقلاب و هشت ســال دفاع مقدس 

است.

قلیان و سیگار، باب و اسباب دورهمى 

با وجود اینکه اســتفاده از قلیان در سال هاى گذشته 
به عنوان یک معضل شــمرده مى شــد و بسیارى از 
قهوه خانه هاى شهر منع اســتفاده از قلیان را در نظر 
مى گرفتند اما به نظر مى رســد که این قوانین امروز 
چندان که باید و شــاید مثل گذشــته اجراى درستى 
نداشته و بسیارى از کافى شــاپ ها و قهوه خانه ها به 
شکل گسترده از سیگار و قلیان اســتفاده مى کنند و 
حتى خود، محلى شــده اند براى فروش سیگارهاى 

رنگارنگ قاچاق. 
این در حالى است که سال ها بود بساط قهوه خانه هاى 
سنتى از شــهر برچیده شــده بود و تنها در بافت هاى 
سنتى شهرى این قهوه خانه ها همچنان پاتوق مردان 

مسن محسوب مى شــد. اما از وقتى پاى مواد مخدر 
مدرن تر در کشورمان باز شد، اســتفاده از مواد دخانى 
هم  نماد کاذب مــدرن و با کلاس بودن محســوب 
مى شــود و به راحتى مــى بینیم کــه در مکان هاى 
سربسته و کافى شــاپ ها دیگر منعى براى استفاده 
از قلیان یا ســیگار نیســت. در واقع قلیان و ســیگار 
زیر ســایه مخدرها به نوعى وسیله و اســباب براى

 دورهمى ها شــده و جزو اولویت ها و سرگرمى ها به 
شمار مى رود.

بى تردید این وضعیت نباید بیش از این ادامه پیدا کند 
چرا که در این صورت آسیب زایى اســتفاده از چنین 
موادى ســلامت جامعه را بیش از پیــش به مخاطره 

خواهد انداخت.

برگزارى یادواره شهداى گلپایگان 
نصــف جهــان  شهرســتان گلپایگان 372 شــهید 
تقدیم نظام و انقــلاب نموده که همزمــان با ایام 
ســالروز عملیات آزادســازى خرمشــهر یــادواره 
شــهداى این شهرســتان و 11 شــهید روســتاى 
نیــوان نــار در امامــزاده علمدارعلــى (ع) برگزار 

شد. 
محمدرضا عســگریان، فرماندار گلپایگان در همین 

خصوص و با اشاره به برگزارى کنگره شهداى استان 
در آبان ماه سال گذشــته گفت: یکى از برنامه هاى 
محورى در امتداد کنگره شــهداى استان، برگزارى 
یادواره هاى شــهدا در سطح شهرســتان و روستا ها 
اســت که شهرســتان گلپایگان در ایــن زمینه به 
عنوان یک وظیفه در قبال شــهدا ثابت قدم ایستاده 

است.

نگاه روز

رفع ترافیک و ارتقاى وضعیت فضاى سبز در 
برنامه شهردارى شهرضا 

نصف جهان  سرپرست شــهردارى شهرضا با تأکید 
بر اینکــه رفع ترافیــک و اتمام پــروژه هاى نیمه 
تمام آزادســازى خیابان ها در این شهر از مهمترین 
مطالبات شهروندان است گفت: رفع این دو مشکل 
شــهرى در برنامه کارى من اســت و امید مى رود 
طبق پیش بینى ها بودجه مورد نیاز براى اجراى این 

طرح ها محقق شود.
امین ا... تاکى اظهار کرد: زمینى به مساحت 4000 
مترمربع براى احداث پارکینگ طبقاتى در مرکز شهر 
جانمایى شده است و براى احداث این پارکینگ به 

دنبال جذب سرمایه گذار هستیم.
 وى با بیان اینکه ارتقاى وضعیت فضاى سبز شهر، 
آسفالت معابر و ســایر اقدامات عمرانى و فرهنگى 
در برنامه شــهردارى قرار دارد، خاطرنشــان کرد: 

در خیابان ســردار کشــورى 16 پــلاك و خیابان 
امام على (ع) 35 پــلاك نیاز به آزادســازى دارد 
و در صــورت تملــک کار آزادســازى انجــام 

مى شود.
 تاکى با تأکید بر اینکه از اهداف پروژه آزادســازى 
در این دو خیابان تســهیل در عبــور و مرور و رفع 
ترافیک شهر اســت، تصریح کرد: هنوز در شهرضا 
معابر بدون آسفالت یا داراى آسفالت فرسوده وجود 
دارد و در حال حاضر پروژه آســفالت معابر شهرى 
در بخش لکه گیرى، روکش و ترمیم ترانشــه ها در 
دســت اقدام اســت. وى همچنین گفت: در حوزه 
فضاى سبز شهر نیاز به توسعه شبکه آبیارى داریم 
و این مهم در برنامه کارى شهردارى در سال جارى 

قرار دارد.

مریم محسنى

به تــه خط رســیده هــا؛ همان افــرادى کــه حتى 
خانواده هایشان قیدشــان را زده اند و شــده اند معتاد 
متجاهر. آنهایى که افسار زندگیشان از دستشان گرفته 
شده و طرد شده هایى هستند که تا پیش از این در گوشه 
و کنار شهر زندگى مى کردند. زنانى مانده و رانده شده 
از خانواده و جامعه که اصرارشان بر مصرف مواد مخدر 
باعث شده، در گوشه و کنار حاشیه شهر مشاهده شوند 
و به اصطلاح پاتوق کنند. همان ها که اعتیادشان علنى 
و آشکارا شده، روزهاى زندگى بدون مواد دیگر یادشان 
نیســت و اصلاً نمى دانند دنیا بدون مصرف شیشــه و 

هروئین چه شکلى است!
حالا اما این زنان ســقفى بالاى سرشان دارند؛ کسانى 
که هر کدامشان مثل یک بمب آســیب زا تا دیروز در 
شــهر پراکنده بودند و حالا با کمک نیــروى انتظامى 
که وظیفه جمــع آورى این معتــادان را برعهده دارد، 
پس از جمــع آورى و غربال، تحویــل مرکز نگهدارى 

مى شوند.
بر اساس آمار شــوراى هماهنگى مبارزه با مواد مخدر، 
بیش از 120 هزار معتاد در اســتان اصفهان وجود دارد 
که حدود 8 درصد آنها را زنان تشکیل مى دهد. زنانى که 
بعد از سال ها قرار است در خانه اى امن نگهدارى شوند 

تا هم به جامعه آسیب نرســانند و هم با ساماندهى که 
مى شوند از آسیب بیشتر مصون بمانند.

این اولین مرکزى است که به همت اداره کل بهزیستى 
اصفهان بعد از سال ها در راستاى درمان و کاهش آسیب 
معتادان متجاهر زن در جنوب اصفهان راه اندازى شده 
است و قرار اســت این معتادان متجاهر را ساماندهى و 

بازتوانى کند.
اما هدف اصلــى این مرکز که با ظرفیــت 200 نفر راه 
اندازى شده صرف ســاماندهى نیست و مصون سازى 
جامعه از گسترش آسیب اعتیاد هدف دیگرى است که 
به گفته سرپرست معاونت پیشگیرى اداره کل بهزیستى 

اصفهان دنبال مى شود.
ســمیه کریمى در این رابطه عنوان کرده که پیگیرى و 
تلاش به منظور درمان و استمرار دوره بهبودى معتادان 
متجاهر زن یکى از اهداف سازمان بهزیستى است که با 
راه اندازى مراکز ماده 16 ویژه زنان مى توان این هدف 

مهم را تحقق بخشید. 
به اعتقاد این مقام مسئول، زنانه شدن اعتیاد بر هم زننده 
تعادل و سلامت روانى خانواده ها است چرا که اعتیاد زن 
به شدت آسیب زاتر از اعتیاد مردان است زیرا به فروپاشى 
کانون خانواده منجر مى شــود و معتادان زن سریع تر از 

مردان از خانواده طرد مى شوند.

حالا به همت بهزیستى این زنان که هر کدامشان یک 
آسیب را مثال مى زدند قرار است، سرپناهى داشته باشند 
اما آنچه باعث مى شــود این خانه امــن پابرجا بماند و 
موقتى نباشد، مشارکت و هم افزایى سایر دستگاه هاى 
مســئول در کنار خدمات سازمان بهزیســتى در حوزه 
پیشگیرى است که باعث ارتقاى سطح امنیت و سلامت 

عمومى مى شود.
سرپرست معاونت پیشگیرى اداره کل بهزیستى استان 
معتقد اســت که همراهــى و همکارى دســتگاه هاى 
متولى رســیدگى به وضعیت معتادان متجاهر مى تواند 
آســیب هاى اجتماعى و فردى همچــون اعتیاد را تا 

حدودى زیادى مهار و کنترل کند.
در زمان حاضر دو مرکز مــاده 16 ویژه معتادان مرد در 
اصفهان و مبارکه فعال اســت که در سال 92 نخستین 
مرکز مــاده 16در اصفهان با ظرفیت 100 نفر توســط 
شــوراى هماهنگى مبارزه با موادمخــدر در اصفهان 
راه اندازى و به بهزیستى واگذار شد که الان ظرفیت آن 
به 200نفر رسیده است.دو سال پیش نیز سپاه پاسداران 
یک اردوگاه بزرگ براى نگهــدارى معتادان متجاهر با 
عنوان مرکز مــاده 16 در مبارکه احداث کرد که اکنون 
350 معتاد در آن براى دوره هاى سه تا شش ماهه ترك 

اعتیاد اقامت دارند.

فرمانده یگان منابع طبیعى استان اصفهان با اشاره به اینکه 
این استان پایگاه اطفا حریق هوایى ندارد، گفت: ایجاد 2 پایگاه 
اطفا حریق در اصفهان براى مهار آتش سوزى مراتع و جنگل ها 

ضرورى است.
سرهنگ علیرضا طاهرى در جلسه مدیریت بحران با موضوع 
پیشگیرى و اطفا حریق در جنگل ها و مراتع استان اصفهان 
با بیان اینکه محدوده هاى بحرانــى و نیمه بحرانى در خطر 
آتش سوزى استان مشخص شده اســت، اظهار داشت: در 
کمربند حریق استان اصفهان، 800 هزار هکتار اراضى بحرانى 
و 900 هزار هکتار نیمه بحرانى وجود دارد که به طور عمده در 

مناطق زاگرسى و بخشى در منطقه کرکس است.
وى با اشاره به اینکه مراتع و جنگل هاى فریدون شهر به لحاظ 

وقوع حریق در ردیف اول است و پس از آن فریدن، سمیرم، 
بوئین میاندشت و چادگان قرار دارند، خاطرنشان کرد: حریق 
حدود 15 درصــد از عوامل تخریب در اراضى ملى سراســر 
کشور را تشکیل مى دهد که اســتان اصفهان نیز از این امر 

مستثنى نیست.
فرمانده یگان حفاظت منابع طبیعى و آبخیزدارى اســتان با 
بیان اینکه اصفهان ششمین استان پهناور و سومین استان 
پرجمعیت کشور است، خاطرنشان کرد: از حدود 10 میلیون 
و 700 هزار هکتار وسعت اســتان اصفهان 9 میلیون و 700 
هزار هکتار معــادل 90 درصد مســاحت آن را اراضى منابع 
طبیعى تشــکیل مى دهد.   وى با بیان اینکه وقوع حریق در 
اندك زمانى خسارت هاى غیرقابل جبرانى براى طبیعت ایجاد 

مى کند، فعالیت هاى کشاورزى، معادن، ساختمانى، اختلافات 
جوامع محلى را عمده ترین عوامل ایجاد حریق در اراضى ملى 
برشمرد و گفت: آموزش و فرهنگسازى در بین جوامع ملى و 
مرتع داران و اقدامات فنى و حفاظتى توسط منابع طبیعى در 

زمینه پیشگیرى از وقوع حریق در حال اجرا است.
سرهنگ طاهرى با اشاره به اینکه در سال 1401 طى هشت 
مورد اتش سوزى 10 هکتار از مراتع و جنگل هاى استان در 
آتش سوخت، افزود: در سال 1400 نیز 181 هکتار و در سال 
1399 بیش از 500 هکتار از اراضى ملى استان طعمه حریق شد 
و امسال با توجه به بهبود پوشش گیاهى بدلیل بارندگى هاى 
مطلوب زمستان گذشته احتمال وقوع حریق هاى گسترده 

وجود دارد.

مدیرکل امور اتباع و مهاجرین خارجى استاندارى اصفهان 
گفت: اتباع 24 کشور خارجى در اصفهان اقامت دارند که 

بیشتر آنها افغانستانى هاى مقیم اسُتان هستند.
مهدى نادرى افزود: این اداره کل در 42 محور، خدماتى 
را به اتباع خارجى بویژه افغانستانى هاى مقیم اسُتان ارائه 

مى دهد.
وى خاطرنشان کرد: از نگاه کسانى که از بیرون نظاره گر 
امور اتباع خارجى ساکن در اصفهان هستند، شاید مهاجرین 
ساکن استان، تنها افغانستانى هاى مهاجر باشند اما در واقع 

اتباع 24 کشور خارجى مختلف در اصفهان حضور دارند.
وى ادامه داد: بعد از افغانســتانى ها، بیشترین تعداد اتباع 
خارجى مقیم استان به ترتیب شــامل اتباع عراق، هند، 
پاکستان، سوریه، لبنان، کشورهاى حاشیه خلیج فارس و 

سایر کشورها هستند.
نادرى اظهار داشت: علاوه بر اتباع مقیم اسُتان، تعدادى 
دانشجوى خارجى نیز در دانشــگاه هاى استان مشغول 

تحصیل اند که البته بیشتر آنها بصورت مجازى از خدمات 
دانشگاهى استفاده مى کنند.

مدیرکل امور اتباع و مهاجرین خارجى استاندارى اصفهان 
یادآور شــد: بیشــترین خدماتى که اتباع خارجى ساکن 
کشورمان دریافت مى کنند مربوط به افغانستانى هاست و 

البته در قبال آن نیز براى ما کار و فعالیت مى کنند.
نادرى خاطرنشــان کرد: 12 شهرســتان نطنز، فریدن، 
فریدونشهر، ســمیرم، چادگان، خوانسار، دهاقان، نائین، 
گلپایگان، خــور و بیابانک و اردســتان و بخش هایى از 
شهرســتان هاى آران و بیــدگل داراى ممنوعیت تردد، 
اقامت و اشتغال براى اتباع افغانستانى هستند ولى اتباع 
قانونى و مجاز مى توانند در 16 شهرســتان دیگر اسُتان 

حضور داشته باشند.

اتباع 24 کشور در اصفهان اقامت دارند

1700 هکتار از اراضى استان، در کمربند حریق 

دریا قدرتى پور
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 پیش از این جزئیاتى را در مورد پردازنده پرچمدار آینده سامســونگ با نام 
اگزینوس 2400 (Exynos2400) شنیده ایم، اما به نظر مى رسد این شرکت 

کره اى در حال کار بر روى اگزینوس 2300 است.
 آخرین بارى که اســم اگزینوس 2300 را شنیدیم، گفته 
مى شــد که این محصول یک پردازنده 9 هســته اى با 
چینش هسته هاى نسبتاً عجیب و غریب، شامل یک هسته 
 Cortex-A۷۱۵ با کلاك حداکثر 3,09 گیگاهرتز، چهار هسته Cortex-X۳

با فرکانس 2,65 گیگاهرتز و چهار هسته Cortex A۵۱۰ با حداکثر فرکانس 

2,1 گیگاهرتز خواهد بود. حال، یک تراشــه بسیار مشــابه با همان چینش 
1+4+4 در یک دستگاه مرموز سامسونگ در GeekBench با شماره مدل 
SM-S۹۱۹O رؤیت شــده اســت. در حالى که فرکانس هاى گزارش شده 

CPU با فرکانس هاى مورد انتظار مطابقت ندارند، اما باید در نظر داشت که 

این مسئله براى سخت افزارهایى که در مرحله پیش تولید قرار دارند کاملاً 
طبیعى اســت. در واقع، همین پیکربندى هسته ها بسیار گویا است و به یک 
تراشه پردازشى معرفى نشده اشــاره دارد. چرا که اگزینوس 2200 فعلى از 
پیکربندى 1+3+4 اســتفاده مى کند و انتظار مــى رود اگزینوس 2400 نیز 

پیکربندى 1+2+3+4 را با هسته اصلى Cortex-X۴ داشته باشد.
تنها چیز دیگرى که در مورد اگزینوس 2300 ادعایى مى دانیم این است که 
از یک طراحى نیمه طراحى مبتنى بر معمارى AMD RDNA۲ براى بخش 
پردازش گرافیکى خود اســتفاده مى کند. هر چیزى فراتر از این فعلاً در حد 
حدس و گمان است، اما به طور بالقوه مى توانیم امیدوار باشیم که سامسونگ 
از این تراشــه جدید به جاى اگزینوس 2200 در داخل گلکسى اس 23 اف 
اى (FE Galaxy S۲۳) استفاده کند. هر چند که هنوز هیچ زمان مشخصى 

براى عرضه آن وجود ندارد.

سرى لنوو بلید (Lenovo Blade) متشکل از رایانه هاى دسکتاپ بسیار پیشرفته اى 
است که ســخت افزار قدرتمندى دارند. شــرکت لنوو اخیراً پیکربندى جدیدى از 
لیجن بلید ۹۰۰۰K با پردازنده ۱۳۷۰۰K-Core i۷ اینتل و کارت 
گرافیک RTX4090 را عرضه کرده و از رایانه دسکتاپ لیجن 
بلید ۷۰۰۰k مــدل 2023 با پردازنــده ۱۳۷۰۰KF-Core i۷ و 
پردازنده گرافیکى انویدیا RTX4060 نیز رونمایى کرد. در ادامه 

با ما همراه باشید تا جزئیات بیشتر را بررسى کنیم.

مشخصات و ویژگى هاى لنوو لیجن بلید ۷۰۰۰k مدل 2023
پیکربندى جدید لیجن بلید ۷۰۰۰k با برخى ارتقاءها نسبت به مدل قبل همراه است. 
براى نمونه، اکنون مى توانید از بین دو پردازنده نسل سیزدهم سرى Core K یعنى 
۱۳۶۰۰KF-i۵ و ۱۳۷۰۰KF-i۷ یکى را به دلخواه انتخاب کنید. شایان ذکر است مدل 

اصلى این رایانه که در اوایل سال جارى رونمایى شده بود، تنها با پردازنده مرکزى 
۱۳۷۰۰KF-Core i۷ قابل خرید بود. همچنین نســخه قبل از کارت گرافیک 12 

گیگابایتى انویدیا RTX۴۰۷۰Ti استفاده مى کرد، در حالى که لنوو در نسخه جدید به 
کارت گرافیک سفارشى شده Ti ۴۰۶۰ RTX با 8 گیگابایت حافظه ویدیویى بسنده 
کرده است. میزان حافظه رم و فضاى ذخیره سازى نیز به ترتیب برابر 16 گیگابایت 

و 1 ترابایت (از نوع SSD) مى باشد.
لیجن بلید ۷۰۰۰k مــدل 2023 داراى لوگوى رنگارنگ ”Legion“ در قســمت 
جلویى خود بوده و این بخش با روکش تورى پوشــانده شــده تــا جریان هوا به 
داخل کیس راه پیدا کند. همچنین، به نظر مى رســد براى جذابیت بیشــتر، لوگو 
نیز از نورپردازى RGB اســتفاده مى کند. این رایانه قدرتمند مجهز به سیســتم 
 CPU181 اســت و داراى رادیاتــور برج Pro matrix cooling۵٫۰ خنک کننده
واتى اســت. علاوه بر این، مادربرد از یک منبع تغذیه 8 فاز اســتفاده مى کند که 
مى تواند عملکرد CPU تا 252 وات را پشتیبانى کند. چهار اسلات حافظه DDR۵ و 

دو اسلات M.2 نیز براى لیجن بلید ۷۰۰۰k جدید در نظر گرفته شده است.
از نظر قیمت، لیجن بلید ۷۰۰۰k مدل 2023 با قیمت پایه 9199 یوان (1302 دلار) 
عرضه مى شود و بســته به نوع حافظه SSD و میزان رمى که دارد، قیمت مى تواند 
 Core i۷ وجود دارد که ارزان تر از Core i۵ بیشتر هم باشد. همچنین، یک نســخه
خواهد بود. این رایانه دسکتاپ در حال حاضر براى خرید در چین در دسترس است 

و هنوز خبرى در مورد عرضه جهانى آن نیست.

رایانه قدرتمند
 ۷۰۰۰k لنوو لیجن بلید 

عرضه شد
7 گوشى عجیب موتورولا 

که بهتر است فراموششان کرده باشید!

گوشى ناشناخته سامسونگ 
با تراشه اگزینوس 2300 
GeekBench در
 دیده شد

مدیرعامل تسلا و مالک توییتر، دوباره روى خطرات توسعه فناورى AI تاکید 
کرده است. ایلان ماسک نسبت به سلطه هوش مصنوعى بر انسان هشدار مى دهد.
ایلان ماسک، چهره شناخته شــده حوزه فناورى و مدیرعامل شرکت هایى مثل 
تسلا، همواره روى خطرات گســترش هوش مصنوعى خصوصاً طى چند وقت 
اخیر تاکید کرده است. او حتى مدتى قبل در نامه اى سرگشاده که 
به همراه جمعى از دانشمندان مطرح امضا کرده بود، از تیم هاى 
توسعه دهنده خواستار توقف ساخت سیستم هاى هوش مصنوعى 
به مدت چند ماه شد. ایلان ماسک به تازگى طى همایشى در لندن 
هم بارى دیگر وقت خود را صرف هشدار درمورد خطرات هوش مصنوعى و احتمال 

سلطه این فناورى بر انسان کرده است.

ایلان ماسک مى گوید این امکان وجود دارد که هوش مصنوعى روزى بتواند 
بر انســان ها غلبه پیدا کند و به همین دلیل، باید در این که تا چه حد در توسعه این 
فناورى پیش مى رویم، احتیاط به خرج بدهیم. بنا به گفته ماســک، غلبه و سلطه 
هوش مصنوعى بر انسان ها لزوماً به معناى نابودى دنیا نخواهد بود. در واقع او عقیده 
دارد که هوش مصنوعى مى تواند به نیرویى مافوق انسان تبدیل بشود. با توجه به 
این احتمالات هم به هیچ وجه نباید از چنین تهدیدى براى بشریت چشم پوشى کرد.

مدیرعامل تسلا و مالک توییتر، در صحبت هاى خود هوش مصنوعى را به «شمشیر 
دولبه» توصیف کرده؛ برداشتى پرتکرار از این فناورى که امروزه سر زبان ها است.

هوش مصنوعى پیشرفته خطر حذف یا محدودسازى توسعه بشریت را به همراه 
دارد. فراهوش یک شمشیر دولبه است. اینکه غول چراغ جادویى داشته باشید که 

بتواند هر قدرتى را به شما بدهد، خطرناك است.
ماسک همچنین به رقابت کنونى در عرصه هوش مصنوعى و نقش مایکروسافت 
و شرکت OpenAI، توســعه دهنده چت بات بحث برانگیز Chat-GPT پرداخته 
است:به نظرم باید یک شرکت رقیب سومى هم باشد. به نظر مى رسد اوپن اى آى 
و مایکروســافت کنار هم دارند خوب کار مى کنند. X.AI (شــرکت جدید ایلان 
ماسک در حوزه هوش مصنوعى)، توییتر و تسلا هم باید در آینده رابطه مشابهى
 داشــته باشــند. ایلان ماســک درحالى که همواره درمورد تهدیدات توســعه 
افسارگسیخته هوش مصنوعى هشــدار مى داد، در ماه مارس (فروردین) شرکت 

X.AI را رسماً به ثبت رساند.

با این که اثر انگشــت به عنوان یکى از امن ترین روش هاى قفل کردن گوشى 
شناخته مى شود اما حالا هکرها توانسته اند با یک گجت 15 دلارى، قفل گوشى هایى 
را که از حسگر اثر انگشت استفاده مى کردند را هک کنند و اطلاعات کاربر را به دست 
آوردند.  بسیارى از ما براى قفل و باز کردن گوشى هاى هوشمندمان سراغ استفاده از 
حسگر اثر انگشت مى      رویم و فکر مى کنیم با استفاده از این روش، 
گوشى هوشمند ما غیر قابل نفوذ است. با این وجود هکرها مى توانند 
با هزینه کردن چیزى حدود یک میلیون تومان، هر گوشى که به 
حسگر اثر انگشت مجهز است را در کمتر از یک ساعت هک کنند و به 

حساس ترین اطلاعات و تصاویر شما دست پیدا کنند!
محققان حوزه امنیت گوشى هاى هوشمند توانســته اند با استفاده از یک گجت 15 
دلارى، دستگاه هاى اندرویدى را در حدود 45 دقیقه هک کنند. نکته قابل توجه این 
است که این محققان هنوز نتوانسته اند با استفاده از این روش گوش هاى اپل را هک 
کنند. روش مورد اســتفاده این محقق            ها، بروت پرینت نام دارد و مى تواند به سادگى 

امنیت گوشى هاى اندرویدى را زیر سوال ببرد.
این محققان حوزه امنیت از ده گوشى هوشمند استفاده کردند. در میان گوشى هاى 
تست شده نام هایى مانند شیائومى مى 11 اولترا، ویوو ایکس 60 پرو، وان 7 پرو، اوپو رنو 
10 ایس، سامسونگ گلکسى اس 10 پلاس، وان پلاس 5 تى، هواوى میت 30 پرو 5 

جى، هواوى پى 40، آیفون اس اى اپل و آیفون 7 به چشم مى خورد.
این گوشى ها به یک مدار 15 دلارى متصل شدند. حمله محققان به گوشى، نیازمند یک 

دیتابیس عظیم از اثر انگشت ها نیز بود که این دیتا بیس چندى پیش افشا شده بود. 
بروت پرینت مى تواند بیشمار حمله انجام دهد و در نهایت با امتحان کردن نزدیک ترین 

اثر انگشت به اثر انگشت ثبت شده توسط کاربر، گوشى را باز کند.
اطلاعات منتشر شده نشان مى دهند این نوع حمله با توجه به فاکتورهایى مانند مدل 
گوشى کاربر، دقت حسگر و تعداد اثر انگشت هاى ذخیره شده روى گوشى، مى تواند 

بین 40 دقیقه تا 14 ساعت طول بکشد.
یکى از مهم ترین قربانیان این تست گلکسى اس 10 پلاس سامسونگ است که یکى 
از پرچمداران قدیمى اندرویدى محســوب مى شود. محققان توانستند در بازه زمانى 
0.73 ساعت تا 2.9 ساعت این مدل را آنلاك کنند. مى 11 اولترا شیائومى هم بین 2.78 

ساعت تا 13.98 در برابر حملات مقاومت کرد.

تحولى بزرگ در سنسور اثر انگشت گوشى هاهشدار «ایلان ماسک» درمورد سلطه هوش مصنوعى بر انسان 

در اینجا به معرفى تعــدادى از عجیب ترین گوشــى هاى 
موتــورولا خواهیم پرداخــت که ظاهرى 
نامتعارف داشــته و نتوانستند به موفقیت 
چندانــى دســت پیــدا کننــد. برخى از 
این محصــولات ریخت، ظاهــرى واقعا 
منحصربفرد دارند.کمپانى موتورولا به خاطر ساخت گوشى 
۸۰۰۰X DynaTAC که نخستین گوشى تلفن تجارى دنیا به 

شمار مى رود، نام خود را در تاریخ جاودانه کرده است.
امروز قصد داریم تعدادى از این گوشى هاى عجیب موتورولا 
را معرفى کنیم که تولید برخى از آن ها هنوز هم براى برخى 

افراد جاى تعجب دارد! ظاهر نامتعارف گوشــى وى 70 موتورولا باعث شده بود که 
این گوشى محصولى آینده نگرانه به نظر برسد. اما این اتفاق 
براى موفقیت این گوشــى کافى نبود.V۷۰ در ســال 2002 
به بازار عرضه شــد.این گوشــى به یک قاب چرخان مجهز 
بود که صفحه کلید دســتگاه را مخفى مى کــرد و کاربران 

مى توانســتند آن را شخصى ســازى کرده و در رنگ هاى 
مختلفى تهیه کنند. گوشى وى 70 موتورولا فاقد 

برخى از قابلیت هاى کلیدى موبایل هاى 
آن زمان مانند اتصــال به اینترنت 
و یا دوربیــن داخلى بود.همچنین 
صفحه نمایش ســیاه و سفید آن 
هم رزولوشن بسیار پایین 96 در 64 

پیکسلى داشت.
در کنار تمامى آن چه گفته شد، قیمت 400 دلارى این گوشى 
باعث شده بود که معایب دستگاه بیشتر به چشم آمده و افراد 

زیادى به خرید آن رغبت نشان ندهند.
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دهند.

M
V70

Motorola MPx
دلیل حضور گوشى ام پى ایکس موتورولا در این 

لیست، تلاش سازندگان براى تعبیه همه فناورى ها 
و قابلیت هاى ممکن در این محصول اســت که آن 

 PDA را نه تنها به یک گوشى کامل، بلکه به یک
همه فن حریف تبدیل کرده بود.

برخــى از قابلیت هاى این گوشــى در آن زمان 
عبارت بودنــد از اتصــال واى فــاى، کیبورد 
QWERTY کامل، بلوتــوث، دوربین و صفحه 

نمایش لمسى. ام پى ایکس، فرسنگ ها از سایر 
محصولات زمان خود جلوتر بود. با این وجود تعبیه 

تمامى این قابلیت ها هم نتوانست مانع از شکست این گوشى شود؛ چرا که 
تکنولوژى لازم براى هماهنگى این امکانات و قابلیت هاى مهم هنوز به بلوغ 
کافى نرســیده بود.MPx از دو طرف قابل تا شدن بود. یکى از محورها این 
گوشى را همانند یک محصول تاشوى معمولى باز مى کرد و محور دوم از پهلو 
باز شده و کیبورد دستگاه را نمایان مى ساخت. این کیبورد QWERTY البته 

ابعاد ریزى داشت و کار کردن با آن بسیار سخت بود!

M
 در این

 فناورى ها 
ـت که آن 

PDA کA

ن زمان 
یبورد 
صفحه 
ز سایر 

جود تعبیه

Motorola T720i
یکى دیگــر از عجیب ترین گوشــى هاى 
موتورولا، T۷۲۰i است که در شمار نخستین 
گوشى هاى با قابلیت پشتیبانى از ماژول هاى 
عملکردى مختلف به شمار مى رفت. در عین 

حال، ایــن ایده در نهایت شکســت 
خورد!موتورولا در T۷۲۰i سعى کرده 
بود یک دوربین خارجــى را از طریق 

درگاه شارژ به گوشــى متصل کرده و از آن طریق به عکس گرفتن بپردازد.
البته ایده استفاده از ماژول خارجى دوربین در عمل به شکست انجامید! جالب 
است بدانید که ثبت یک عکس با ماژول دوربین T۷۲۰i نیازمند شش کلیک و 
مقدار زیادى صبر و حوصله بود! این گوشى البته به جز دوربین، اکسسورى هاى 
دیگرى مثل اسپیکر یا چراغ قوه را هم در اختیار کاربران قرار مى داد. با این حال، 
گذر زمان ناکارآمدى این گوشى و قابلیت هاى آن را ثابت کردند؛ به طورى که 

در نهایت این ایده در هیچ محصول دیگرى از موتورولا استفاده نشد.
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گوشــى موتورولا AURA یکى از آخرین گوشى هاى واقعا تاشــو پیش از قدرت گرفتن 
گوشى هاى هوشمند مدرن به شمار مى رود. این محصول در سال 2008 به بازار عرضه شد؛ 
یعنى زمانى که گوشى هاى هوشمند با نرخ سرسام آورى در حال پیشرفت 
در بازار و تنگ کردن عرصه بر محصولات سنتى بودند.AURA یک 
گوشى تاشــوى کامل نبود؛ چرا که قاب بیرونى آن به کمک یک فنر 
حول صفحه نمایش دایره اى این گوشى مى چرخید و کلیدهاى آن را 

نمایان مى کرد.
این گوشى در آن زمان با برچســب قیمتى 2000 دلارى روانه بازار 

شده بود و خرید آن براى بسیارى افراد امکان پذیر نبود.
موتورولا همچنین براى کسانى که به کالاهاى لوکس و فوق 
العاده گرانقیمت اهمیت مى دادند نیز مدل محدود از این گوشى 
تحت نام AURA Diamoniqe را روانه بازار کرد که در ساخت 

آن از 90 الماس مجموعا به ارزش یک قیراط استفاده شده بود.

و
یییعنى زمانى که
در بازار و تن
گوشى تاش
حول صفح
نمایان مى
این گوش
شده
موت
العا
تح
آن از

Motorola AURA

Motorola V.box V100
گوشى وى باکس وى 100 موتورولا در سال 2000 و در بحبوحه شوع هزاره جدید و نگرانى مردم از آینده بشر و 

تسلط تکنولوژى بر آن ها به بازار عرضه شد!
 موتورولا سعى داشت با استفاده از طراحى شبیه به لپ تاپ ها، ضمن اینکه آن ها را به محصولاتى جمع و جورتر 

تبدیل مى کند، کاربردها و قابلیت هاى جدیدى هم براى شان به ارمغان بیاورد.
گوشى وى باکس وى 100 موتورولا از یک کیبورد QWERTY کامل بهره مى برد که در آن زمان قابلیتى انقلابى 

به شمار مى رفت.
با این وجود، طراحى عجیب و غریب این گوشى که از بدنه اى نیمه شفاف تشکیل شده بود و بى شباهت به اسباب 

بازى نبود، نتوانست چندان رضایت مشتریان را جلب کند.

Motorola PEBL
گوشى PEBL نیز یکى دیگر از گوشــى هاى عجیب موتورولا به شمار 

مى رود که البته در سال 2005 محصول فوق العاده جذابى تلقى مى شد 
و همه به دنبال دست پیدا کردن به آن بودند.

بخش بزرگــى از این محبوبیت بــه دلیل طراحــى فوق العاده 
ارگونومیک و خاص این دستگاه بود که حس بى نهایت پریمیومى 
به کاربر القا مى کرد.سیستم باز کردن خودکار قابلیتى فوق العاده 
خاص و منحصربفرد براى این گوشى به شمار مى رفت. علیرغم 
قابلیت هاى ظاهرى شــگفت انگیز، توانایى هاى فنى محدود این 

گوشى باعث شد که PEBL در نهایت به فراموشى سپرده شود.

به شمار 
شد

ن

شى
در ساخت 

تفادهشده بود.

Motorola Razr
گوشى ریزر V۳ یکى از جذاب ترین محصولاتى بود که کمپانى موتورولا تا به امروز تولید کرده است. این گوشى با طراحى بسیار 
جذاب و جوان پسندانه تاشوى خود و ضخامت کمى که داشت، توانست افراد زیادى را در سال 2004 به خود جلب کرده و فروشى 

میلیونى را تجربه کند.
همین موفقیت باعث شد موتورولا در سال 2019 به فکر بازســازى این محصول در قالب یک گوشى اندرویدى بیفتد. این 
گوشى با قیمت سرسام آور 1500 دلارى به بازار عرضه شد؛ هرچند که دوام و عملکرد پایین مهم ترین دلایلى بودند که آن را 

به یک محصول معمولى تبدیل کردند.همچنین یک سال پس از عرضه ریزر 2019، گوشى گلکسى زد فلیپ سامسونگ روانه 
بازار شد که از حیث مشخصات فنى، گوشى تاشوى موتورولا را قورت مى داد!موتورولا البته سرى ریزر را رها نکرد و نسخه 2022 

این گوشى را نیز با بازطراحى کلى و استفاده از سخت افزار قدرتمندتر نسبت به مدل 2019 رونمایى کرد.این گوشى در مقایسه با 
مدل 2019 مدل بسیار بهترى بوده و مشخصات بهترى داشت؛ اما همچنان قادر به رقابت با سرى گوشى هاى گلکسى زد فلیپ 

و برخى رقباى چینى نبود.

ى بسیار 
 فروشى 

. این
ن را 

ه 
2

ه با 
یپ

گوشى
با تراشه اگزی
ch در
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کدو تنبل یــا کدو حلوایى 
از خانوده کدوها است که 
اغلب مردم فکــر مى کنند 
فقط به عنوان بخشــى از تزئین 
سنتى جشــن هالووین یا مراسم 
شکرگزارى مى توان از آن استفاده کرد، با این حال گوشت گیاه 
کدو حلوایى طیف وسیعى از فواید سلامتى را در خارج از این جشن ها براى 

بدن تامین مى کند.
کدو تنبل یک گیاه بسیار مغذى و کم کالرى، اما سرشار از ویتامین ها و مواد معدنى 
است که همه این خواص در دانه ها، برگ ها و آب میوه آن موجود است. روش هاى 
زیادى براى ترکیب کدو حلوایى در دسرها، سوپ ها، سالادها، مواد غذایى کنسرو 

شده و حتى به عنوان جایگزین کره وجود دارد.
کدو حلوایى داراى یکسرى مزایاى خارق العاده است از جمله اینکه یکى از شناخته 

شده ترین منابع بتاکاروتن به شمار مى آید.
بتاکاروتن به عنوان یک آنتى اکسیدان قوى به سبزى ها و میوه هاى نارنجى رنگ 
زندگى و گرمى مى بخشــد، بدن نیز هر نوع بتاکاروتن مصرف شده را به ویتامین 

A تبدیل مى کند. 
مصــرف مــواد غذایــى بــا حجــم بــالاى بتاکاروتــن فوایــد زیــر را بــه

 همراه دارد:
کاهش خطر ابتلا به انواع خاصى از سرطان، محافظت در برابر آسم و بیمارى هاى 

قلبى و کاهش خطر دژنراسیون ماکولاى وابسته به سن.
بسیارى از مطالعات نشــان مى دهند مصرف مواد غذایى گیاهى بیشتر مانند کدو 
حلوایى خطر چاقى و مرگ و میر را کاهش مى دهد، همچنین مى تواند با کمک به 

پیشگیرى از دیابت و بیمارى هاى قلبى به فرد کمک کند. 
به علاوه باعث حفظ سلامت پوست و مو، افزایش انرژى و شاخص توده بدن سالم 

مى شود.

مصرف کدو حلوایى براى قلب مفید است، فیبر، پتاسیم و ویتامین C موجود در کدو 
تنبل از سلامت قلب پشتیبانى مى کنند.

 نتایج یک مطالعه در ســال 2017 روى دو هزار و 722 شــرکت کننده نشان داد 
مصرف پتاســیم کافى تقریبا به اندازه کاهش ســدیم در درمان فشار خون نقش 

دارد.
فشار خون بالا یک عامل خطر براى بیمارى هاى قلبى محسوب مى شود، به طور 
معمول کاهش مصرف سدیم شامل مصرف وعده هایى است که حاوى نمک کمى 

هستند یا اصلا نمک ندارند. 
براســاس گزارش دفتر مکمل هــاى غذایى موسســه ملى بهداشــت، مصرف 
پتاســیم بیشــتر خطر ابتلا بــه ســایر انواع بیمــارى هــاى قلبــى عروقى را 
نیز کاهش مــى دهــد. البته بــراى تاییــد تاثیرات مصــرف کــدو حلوایى بر 
ســکته مغزى و خطــر بیمــارى هــاى قلبــى عروقــى تحقیقات بیشــترى 

نیاز است.

بر اساس گزارش پایگاه داده فوددیتا سنترال وزارت کشاورزى ایالات متحده، یک 
فنجان یا 245 گرم کدو حلوایى پخته، آب پز بدون نمک حاوى مواد زیر است:

1,76 گرم پروتئیــن- 2,7 گرم فیبــر - 49 کالرى- 0,17 گــرم چربى-  0 گرم 
کلسترول- 2 گرم کربوهیدرات.

همچنین کدو حلوایى مجموعه اى از ویتامین ها و مواد معدنى ضرورى را براى بدن 
فراهم مى کند، از جمله:

ویتامین A، ویتامین C، ویتامین E، ریبوفلاوین، پتاســیم، مــس، منگنز، تیامین، 
ویتامین B۶، فولات، اسید پانتوتنیک، نیاسین، آهن، منیزیم و فسفر.

کدو حلوایى منبع خارق العاده اى از فیبر محســوب مى شود و میزان فیبر مصرفى 
توصیه شده براى بزرگسالان بین 25 گرم تا 38 گرم در روز است. فیبر سرعت جذب 
قند را در خون کاهش مى دهد، با منظم کردن حرکت روده هضم را هموار مى کند، 
همچنین مصرف فیبر ســالم مى تواند به کاهش خطر ابتلا به سرطان روده بزرگ 

کمک کند.

همه انواع غلات منابع خوبــى از کربوهیدرات هاى پیچیده، برخى 
ویتامین ها و مواد معدنى کلیدى هســتند، اما غلات کامل – سالم 
ترین انواع غلات – به ویــژه بخش مهمى از رژیم غذایى ســالم 

محسوب مى شوند.
غلات به طور طبیعى سرشار از فیبر هستند و به شما در ایجاد احساس 
سیرى و رضایت کمک مى کنند که این امر باعث حفظ راحت تر وزن 
طبیعى بدن مى شــود، همچنین غلات کامل با کاهش خطر ابتلا 
به بیمارى هاى قلبى، دیابت، برخى ســرطان ها و سایر مشکلات 

سلامتى مرتبط هستند.
غلات کامل به عنوان دانه هاى علف هایى براى غذا کشت مى شوند. 
دانه ها و غلات کامل داراى اشکال و اندازه هاى مختلفى از مغزهاى 

بزرگ ذرت بو داده تا دانه هاى کوچک کینوا هستند.
غلات کامل. این دانه ها یا به صورت کامل وجود دارند یا به صورت 
آرد آسیاب مى شــوند در حالى که تمام قسمت هاى دانه (سبوس، 

جوانه و آندوسپرم) حفظ مى شوند.
در مقایسه با انواع دیگر غلات، غلات کامل منابع بهترى از فیبر و 
سایر مواد مغذى مهم مانند ویتامین B، آهن، فولات، سلنیوم، پتاسیم 
و منیزیم هستند. غلات کامل مانند برنج قهوه اى و ذرت بوداده یا 
مواد موجود در محصولات مانند گندم ســیاه در پنکیک یا آرد گندم 

کامل در نان است.
غلات تصفیه شده. دانه هاى تصفیه شده آسیاب مى شوند که جوانه 
و سبوس برداشته شده است که بافت بهترى به آنها مى بخشد و عمر 
مفید آنها را افزایش مى دهد، همچنین فرآیند تصفیه بسیارى از مواد 

مغذى از جمله فیبر را حذف مى کند.
غلات تصفیه شده شامل آرد سفید، برنج ســفید و نان سفید است. 
بسیارى از نان ها، غلات، کراکرها، دســرها و شیرینى ها با غلات 

تصفیه شده تهیه مى شوند.
غلات غنى شده. غنى شده یعنى برخى از مواد مغذى از دست رفته 
در طول پردازش جایگزین مى شــوند. برخى از غلات غنى شــده 

جایگزین ویتامین B از دست رفته در آسیاب شده اند.
تقویت به معنى افزودن مواد مغذى است که به طور طبیعى در ماده 
غذایى وجود ندارد. اکثر غلات تصفیه شده غنى شده اند و بسیارى 
از غلات غنى شده نیز با ویتامین ها و مواد معدنى دیگر مانند اسید 
فولیک و آهن غنى شــده اند. غلات کامل ممکن است غنى شده 

باشند یا نباشند.

تنظیم فشار خون با کدو تنبل

غلات کامل شاملفواید سالاد سبز براى سلامتى
 چه چیزهایى مى شود؟

هنگام فکر کردن به سالاد ســبز ممکن است به کاهوى یخ کوهى یا 
رومى  به ذهن تان خطور کند، اما صدها نوع سبزى براى سالاد وجود 

دارد. افزودن انواع سبزى ها ارزش غذایى سالاد را افزایش مى دهد.
ارزش غذایى سالاد سبزیجات بستگى به تنوع آن دارد. کاهوها یا سبزى 
هاى داراى برگ هاى قرمز یا سبز تیره به طور کلى حاوى مواد مغذى و 

ویتامین بیشترى هستند.
سرشار از ویتامین A:  ویتامین A نقش مهمى در سلامت چشم، 
تقسیم سلولى، ایمنى، رشد و تولید مثل دارد. میزان توصیه شده روزانه 
مصرف ویتامین A دو هزار و 330 تا سه هزار واحد بین المللى (700 تا 
900 میکروگرم) است. یک وعده 100 گرم رومى یا کاهو با برگ قرمز و 
سبز بیش از دو برابر ویتامین A مورد نیاز روزانه براى بدن تامین مى کند.
منبع خوب ویتامین K:   ویتامین K براى انعقاد خون گزینه مهمى 
محسوب مى شود، به استخوان هاى قوى کمک مى کند و عروق خونى 
را سالم نگه مى دارد. بدن فقط مقادیر کمى ویتامین K ذخیره مى کند، 
بنابراین باید آن را از مواد غذایى مصرفى دریافت کنید. بزرگســالان 
روزانه به 90 تا 120 میکروگرم ویتامیــن K نیاز دارند. یک وعده 100 
گرمى کاهوى رومى یا کاهوى برگ قرمز و ســبز حاوى بیش از 100 

میکروگرم ویتامین K است.
سرشار از مواد مغذى گیاهى: سالاد سبزیجات حاوى این ترکیبات 
منحصر به فرد هستند که به عنوان آنتى اکسیدان عمل مى کنند. آنتى 
اکسیدان ها مى توانند از بروز بیمارى هاى مزمن جلوگیرى کنند. کاهوى 

برگ قرمز به طور ویژه داراى آنتى اکسیدان هاى زیادى است.

چگونه سالاد سالم ترى درست کنیم؟
پروتئین اضافه کنید: افزودن مقدارى پروتئین بدون چربى به ایجاد 
مدت طولانى تر احساس سیرى کمک مى کند. ماهى، تخم مرغ یا مرغ 
بدون پوست را به سالاد خود اضافه کنید، همچنین مى توان مقدارى 
لوبیا و حبوبات مانند نخود، لوبیا سیاه یا لوبیا قرمز اضافه کرد. آجیل هایى 
مانند بادام و گردو نیز باعث افزایش پروتئین و اضافه کردن چربى هاى 

سالم مى شوند.
دانه ها را اضافه کنید: غلات کامل به حجیم شدن سالاد کمک 
مى کند، بنابراین کینوا، کوســکوس گندم کامل یا برنج وحشى را نیز 

امتحان کنید.
سبزیجات دیگر اضافه کنید: کاهوها براى تهیه سالادها تنها 
سبزیجاتى نیستند که مى توانند در سالاد سرو شوند. از چغندر سرخ شده، 

کدو حلوایى، هویج خام و خیار نیز مى توان استفاده کرد.
چربى سالم استفاده کنید: افزودن مقدارى چربى به سالاد 

مى تواند به بدن در جذب بهتر مواد مغذى کمک کند، اما 
سعى کنید بیش از دو قاشق غذاخورى اضافه نکنید.

سالاد سبز و آلودگى
اگر به نظر مى رسد در ســال هاى اخیر 

شــیوع بیمارى هــاى مرتبط با 
مصرف سالاد بیشتر بوده به این 

دلیل است. بین سال هاى 2006 تا 2019، حداقل 46 شیوع اشریشیا 
کلى شامل گل هاى رومى و سایر سبزى هاى برگ دار وجود داشت. 
سبزى ها علت موارد بیشترى از مسمومیت غذایى نسبت به سایر غذاها 
هستند.. این امر مى تواند به دلیل مصرف حجم زیاد سبزیجات سالاد 
باشد که آمریکایى ها این روزها مى خورند، همچنین سبزیجات سالاد 
تقریبا همیشه به صورت خام مصرف مى شوند. براى سایر مواد غذایى 
که مى توانند آلوده شوند مانند گوشت گاو و تخم مرغ، باکترى ها حین 
پخت از بین مى روند. شستن برگ هاى آلوده مى تواند بیشتر باکترى ها 
را از بین ببرد، اما براى بیمار شدن فقط مقدار کمى از باکترى ها نیاز است. 

براى فیبر سالاد بخورید
باورش سخت است چیزى که حتى نمى توانیم آن را هضم کنیم مى 
تواند براى ما خیلى خوب باشد! خوردن رژیم غذایى سرشار 
از فیبر مى تواند به کاهش سطح کلسترول 
و جلوگیرى از یبوست کمک کند. 
مصرف بیشتر فیبر  بیشتر مى تواند 
در ایجاد احساس سیرى طولانى 
مدت کمک کند، بنابراین کمتر غذا 
مى خوریــد و در نهایت وزن 

خود را کاهش مى دهید.

بسیارى از کارشناسان اذعان مى دارند آمریکایى ها باید بیشتر میوه و 
سبزیجات (به ویژه سبزیجات سبز تیره و نارنجى) و حبوبات – همه مواد 
محبوب سالاد – بخورند. شواهد زیادى وجود دارد که نشان مى دهد مواد 
غذایى گیاهى غنى از مواد مغذى به حفظ سلامت کلى کمک مى کنند.

در صورت مصرف سالاد به صورت مکرر به احتمال زیاد سطح بالاترى از 
انبوهى از آنتى اکسیدان هاى قوى (ویتامین C و E، اسید فولیک، لیکوپن 
و آلفا و بتا کاروتن) در خون وجود دارد به ویژه اگر سالاد حاوى سبزیجات 
خام باشد. آنتى اکسیدان ها از بدن در برابر آسیب ناشى از مولکول هاى 
مضر به نام رادیکال هاى آزاد محافظت مى کنند.سال هاست محققان به 
ارتباط بین خوردن مقدار زیادى میوه و سبزیجات و کاهش خطر ابتلا به 
بسیارى از بیمارى ها ه ویژه سرطان اشاره مى کنند. یک مطالعه اخیر از 
موسسه ملى سرطان نشان مى دهد افرادى که رژیم غذایى آنها سرشار از 
میوه و سبزیجات است در معرض خطر کمترى براى ابتلا به سرطان سر 
و گردن قرار مى گیرند حتى کسانى که سیگار مى کشند و زیاد مى نوشند. 
مواد غذایى به طور خاص محافظ شامل نخود، لوبیا، فلفل، گوجه فرنگى، 

هویج، سیب، شلیل، هلو، آلو، گلابى و توت فرنگى است.

براى کاهــش کالرى و افزایش رضایت ســالاد 
بخورید

اگر هدف کاهش وزن است شاید بخواهید وعده هاى غذایى خود را با 

یک سالاد سبز شروع کنید. مطالعات نشان مى دهند خوردن نخستین 
غذاى کم کالرى انند سالاد ســبز 150 کالرى یا کمتر باعث افزایش 
سیرى (احساس ســیرى) و کاهش کل کالرى مصرف شده در طول 

وعده غذایى مى شود.

براى مصرف چربى هاى هوشمند سالاد بخورید
به نظر مى رســد خوردن کمى چربى خوب (مانند چربى اشباع نشده 
موجود در روغن زیتون، آووکادو و آجیل) با سبزیجات به بدن در جذب 
مواد شیمیایى محافظ مانند لیکوپن گوجه فرنگى و لوتئین از سبزیجات 

سبز تیره کمک مى کند.
یک مطالعه اخیر از دانشــگاه ایالتى اوهایو اندازه گیرى میزان جذب 
مواد شــیمیایى بدن پس از خوردن ســالاد کاهو، هویج و اسفناج با یا 
بدون یک دوم قاشــق غذاخورى آووکادو را اندازه گیرى کرد. آووکادو 
خورها هشت برابر بیشتر آلفا کاروتن و بیش از 13 برابر بیشتر بتا کاروتن
 (که تصور مى شــود هر دو از آنها در برابر سرطان و بیمارى هاى قلبى 
محافظت مى کند) نسبت به گروهى که سالاد بدون آووکادو مى خورند 

جذب کردند.
تحقیقات ایتالیایى روى افراد 60 سال به بالا نشان مى دهد رژیم غذایى 
حاوى مقدار زیادى روغن زیتون و سبزیجات خام با کاهش مرگ و میر 

مرتبط است.

کدو تنبل یــا کدو حلوایى
کهههههههههههکه خانوده کدوها است از

اغلب مردم فک
ان فقط به عن

ا شکرگزارىمى ت
کدو حلوایى طیف

ک بدن تامینم
کد

 افرادى که ضریب هوشى بالاترى دارند براى آنان تشخیص اینکه یک جسم به 
کدام سمت حرکت مى کند آسان تر است همچنین در تصمیم گیرى خود با مسدود 
کردن اطلاعات پس زمینه بهتر عمل مى کنند دلیل آن این است که مغز افرادى که 

ضریب هوشى بالاترى دارند سریع تر کار مى کند.
این نتایج کمک مى کند تا تأکید شــود که ضریب هوشى بالا چیزى بیش از حل 

معماها یا تصمیم گیرى درست است.
در این مطالعه، افراد شرکت کننده باید خطوطى را که روى صفحه نمایش حرکت 
داشتند را مشخص مى کردند. نتایج تحقیق نشــان داد که هرچه افراد باهوش تر 

باشند، سریع تر جهت خطوط رانش را تشخیص مى دهند.

دکتر دوجه تادین، یکى از نویســندگان مقاله گفت: از آنجایى که هوش ساختار 
گسترده اى است، نمى توانید آن را در یک قسمت از مغز ردیابى کنید اما از آنجایى 
که این کار بسیار ساده است و ارتباط نزدیکى با IQ دارد، ممکن است سرنخ هایى 
در مورد اینکه چــه چیزى مغــز را کارآمدتر و در نتیجه باهوش تــر مى کند به ما

 بدهد.
با این حال، گاهى به شرکت کنندگان تصاویر کوچک و گاهى تصاویر بزرگ نشان 
داده مى شد. چیزى که این مورد نشان داد، این است که افراد با ضریب هوشى بالا 

در مسدود کردن اطلاعات پس زمینه بهتر عمل مى کنند.
مایکل ملنیک، یکى دیگر از نویسندگان مطالعه گفت: سریع بودن و واکنش سریع 

معمولا دست به دست هم مى دهند.
از نتایج تحقیقات قبلى، ما انتظار داشــتیم که همه شرکت کنندگان در تشخیص 
حرکت تصاویر بزرگ بدتر باشــند اما افراد با ضریب هوشى بالا بسیار بسیار بدتر 

بودند.
دکتر تادین گفت: این مطالعه ممکن است به محققان کمک کند تا همبستگى هاى 

عصبى هوش را شناسایى کنند.
وى افزود: ما از نتایج تحقیقات قبلى مى دانیم که کدام بخش از مغز در حذف بصرى 

حرکت پس زمینه نقش دارد.
این پیوند جدید به هوش، هدف خوبى براى بررسى تفاوت هاى پردازش عصبى، 
تفاوت هاى شیمى عصبى و تفاوت هاى متفاوت در مورد انتقال دهنده هاى عصبى 

افراد با IQ متفاوت است.

آزمایش هاى بالینى کوتاه مدت مزایاى ســلامتى رژیم هاى کم کربوهیدرات و 
رژیم هاى کم چرب را براى کاهش وزن و سلامت قلب نشان داده اند.

 محققان گزارش مى دهند که یک رژیم غذایى سالم و کم چرب مى تواند خطر 
ابتلا به سرطان، بیمارى هاى قلبى - عروقى و مرگ زودرس را در میانسالان و 

افراد مسن کاهش دهد.
آنها اعلام کرده اند : یک رژیم غذایى سالم کم کربوهیدرات مى تواند خطر مرگ 

و میر زودرس را در آن گروه سنى کاهش دهد.
وزن و رژیم غذایى با افزایش سن اهمیت بیشترى پیدا مى کنند؛ بنابراین انتخاب 

یک برنامه غذایى سالم حیاتى است.
مطالعه جدید در مجله پزشکى داخلى منتشر شده است و اثرات این رژیم ها را بر 

مرگ و میر در میانسالان و بزرگسالان مسن تر بررسى مى کند.
در این مطالعه 371159 نفر در سنین 50 تا 71 سال مورد بررسى قرار گرفتند.

در طول دوره 23 ساله مطالعه، 165698 نفر از این افراد جان خود را از دست دادند.
محققان گفتند: رژیم هاى غذایى کم چرب ســالم که با مصرف کم چربى اشباع 
شــده و مصرف زیاد پروتئین گیاهى و کربوهیدرات هاى با کیفیت بالا مشخص 
مى شوند، با مرگ و میر کمترى به وســیله  بیمارى هاى قلبى عروقى و سرطان 

مرتبط هستند.
نویسندگان این مطالعه نوشــتند: نتایج ما از اهمیت حفظ یک رژیم غذایى سالم 
با چربى اشباع کمتر در پیشــگیرى از مرگ و میر ناشى از هر علتى در میان افراد 

میانسال و مسن حمایت مى کند.
کارشناسان بر این باورند، رژیم هاى کم کربوهیدرات معمولا براى افراد با افزایش 

سن بهترین انتخاب است.
با این حال وقتى صحبت از چربى مى شــود، آن ها مى گویند مهم است که تمام 
چربى ها و کربوهیدرات ها را حذف نکنید، فقط چربى ها و کربوهیدرات هایى که 

ناسالم هستند را حذف کنید.
متخصص تغذیه  ســرطان شناســى در کالیفرنیا، کیلى پراکتــور گفت: تعیین 
کربوهیدرات سالم یا چربى ســالم رژیم غذایى در مقابل یک چربى ناسالم مهم 
است. من هر روز بیماران سرطانى را مى بینم که بسیارى از آن ها از تفاوت بین 
کربوهیدرات هاى ســاده و پیچیده و چربى هاى اشــباع و غیر اشباع بى اطلاع 

هستند.

رژیم هاى کم چرب عمر افراد مسن را طولانى مى کنند؟ نشانه شگفت انگیز از ضریب هوشى بالا

 فزودن مقدارى چربى به سالاد 
د مغذى کمک کند، اما 

ورى اضافه نکنید.

هاى اخیر 
 با

ن 

تواند براى ما خیلى خوب باشد! خ
از فیبر مى تواند
و جلوگیر
مصرف
در ایجاد
مدت کمک
ىمى
خ

غنىشده

اج با یا
رى کرد. آووکادو 
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گ ومیر 
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آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضــوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى 
اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده اســت. لذا مشخصات متقاضیان 
و املاك مورد تقاضا به شــرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهى مى شود. درصورتى که اشخاص نســبت به صدور سند مالکیت 
متقاضیان اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو 
ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اسناد و املاك محل تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایى 
تقدیم نمایند. راى شماره 95 و 94   مورخ 1402/01/15  آقاى على کمالى نجف 
آبادى فرزند احمد نسبت به سه دانگ مشاع و خانم رضوان صافى نجف آبادى 
فرزند محمد على نسبت به سه دانگ مشاع ازششدانگ یکبابخانه  به مساحت 
133  مترمربع قسمتى از پلاك شــماره 0 فرعى از 333  اصلى واقع در قطعه7 
بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان - متقاضى مالک رسمى  مشاعى مى باشد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/03/08 - تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/03/23 
- م الف:1499990- سرپرست واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد - غلامرضا 

شیرانى/03/138 

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضــوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى 
اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده اســت. لذا مشخصات متقاضیان 

و املاك مورد تقاضا به شــرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهى مى شود. درصورتى که اشخاص نســبت به صدور سند مالکیت 
متقاضیان اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت 
دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اســناد و املاك محل تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع 
قضایى تقدیم نمایند. راى شماره 789 و 788   مورخ 1402/02/12  آقاى منصور 
زارعى چمطاقى فرزند جعفر نسبت به سه دانگ مشــاع و خانم پریوش یزدانى 
چم حیدرى فرزند بهروز نسبت به سه دانگ مشــاع از  ششدانگ یکبابخانه  به 
مســاحت 171/90  مترمربع قســمتى از پلاك  2 فرعى از 362 اصلى واقع در 
قطعه10  بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان - متقاضى مالک رسمى  مشاعى 
مى باشــد . تاریخ انتشــار نوبت اول: 1402/03/08 - تاریخ انتشار نوبت دوم : 
1402/03/23 - م الف: 1500033-  سرپرست واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف 

آباد - غلامرضا شیرانى/03/140 

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضــوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى 
اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و 
املاك موردتقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهى مى شود. درصورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان 
اعتراضى داشته باشــند مى توانند از تاریخ انتشــار اولین آگهى به مدت دو ماه 
اعتراض خود را در اداره ثبت اسناد و املاك محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایى تقدیم 

نمایند. راى اصلاحى شماره 1182 و 1181 - 1402/02/30 پیرو  راى شماره  
615 و 614 مورخ 1402/02/04 آقاى یحیى آســفى نجف آبادى  فرزند على 
نسبت به یک دانگ مشاع و خانم زهرا شجاعى فرزند فتح اله نسبت به پنج  دانگ 
مشاع از  ششدانگ یکبابخانه  به مســاحت 145/50 متر مربع قسمتى از پلاك 
شماره 241 اصلى واقع در قطعه 8  بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان متقاضى 
مالک رسمى مشاعى میباشد. تاریخ انتشــار نوبت اول : 1402/03/08- تاریخ 
انتشار نوبت دوم : 1402/03/23- م الف: 1500154 - سرپرست واحد ثبتى حوزه 

ثبت ملک نجف آباد - غلامرضا شیرانى جوزدانى /03/142

آگهى ابلاغ
شــماره پرونده: 140104002002001394/1 - شــماره بایگانــى پرونده: 
140102012 - شــماره آگهى ابلاغیه: 140203802002000010- تاریخ 
صدور:1402/02/10- بدین  وســیله به خانم فاطمه محمدى نــام پدر: مانده 
على تاریخ تولد: 1335/02/12 شماره ملى: 1283926466 شماره شناسنامه: 
175 (یکى از وراث محمدعلى عباسى ســنجوانمره نام پدر: عباس تاریخ تولد: 
1352/06/30 شماره ملى: 1283927438 شماره شناســنامه: 272) که برابر 
گزارش مأمور مربوطه آدرس متن سند شناســائى نگردیده ابلاغ مى گردد، که 
خانم فریبا حیدرى ســنجوانمره نام پدر: على تاریخ تولد: 1361/05/21 شماره 
ملى: 1291559418 شماره شناسنامه: 733 به استناد سند ازدواج شماره سند: 
15615، تاریخ ســند: 1375/05/21، دفترخانه صادرکننــده: دفترخانه ازدواج 

191 و طلاق 25 شــهر اصفهان اســتان اصفهان جهت وصول مهریه خود به 
شــرح (مبلغ یک میلیون ریال هدیه قرآن و دویست و شــصت و دو ریال و نیم 
مهرالسنه و شصت مثقال طلاى ســاخته و پانزده میلیون ریال شیربها و بیست 
عدد ســکه بهارآزادى که تماما بر ذمه زوج اســت که عندالمطالبه بزوجه خود 
بپردازد)، مبادرت به صدور اجرائیه نمــوده، پس از صدور اجرائیه، پرونده اجرائى 
به شماره بایگانى 140102012 در این اداره اجرا مطرح مى باشد. طبق گزارش 
مورخ 1402/04/س کارشناس رسمى دادگســترى، میزان شش دانگ عرصه 
و اعیان پلاك ثبتى شــماره 199 فرعى از 10408 اصلى واقع در بخش 5 ثبت 
اصفهان به مبلغ 35/000/000/000 ریال (معادل ســه میلیارد و پانصد میلیون 
تومان) ارزیابى گردیده لذا شایسته است در صورتیکه مه به ارزیابى فوق معترض 
مى باشــید اعتراض کتبى خود را ظرف مدت پنــج روز از تاریخ چاپ این آگهى 
به ضمیمه تصویر فیش بانکى دستمزد هیات کارشناســان تجدیدنظر به مبلغ 
66/000/000 ریال ((فیش واریزى به شــماره حســاب 0102723411005 
کانون کارشناسان رســمى دادگســترى)) به دفتر این اداره اجرا تسلیم نمایید. 
این آگهى فقط یک نوبت در روزنامه نصف جهان کثیرالانتشــار چاپ مى گردد 
و قابل ذکر اســت وفق قانون به اعتراضى که خارج از موعد مقرر یا فاقد فیش 
بانکى دستمزد کارشناســان تجدیدنظر باشــد ترتیب اثر داده نخواهد شد و با 
همان مبلغ ارزیابى شــده مزایده مى گردد.تاریخ انتشار:1402/03/08- م  الف: 
1504315 - رئیــس اداره اجراى اســناد رســمى اصفهان - اکــرم محمود 

صالحى/03/161

مدیرکل مدیریت بحران استاندارى اصفهان با اشاره به 
اینکه تاکنون گزارشــى از هجوم ملخ هاى صحرایى در 
اســتان دریافت نکرده ایم، گفت: عملیات مبارزه با آفت 
ملخ بومى و شــکم بادمجانى در 450 هکتار از اراضى 
کشــاورزى و مراتع شهرستان هاى اســتان اصفهان 

اجرایى شده است.
منصور شیشــه فروش دربــاره انجام عملیــات مبارزه 
با آفت ملخ بومى و شــکم بادمجانى در مزارع اســتان 
اصفهان اظهار کرد: این عملیات در 450 هکتار از اراضى 
کشــاورزى و مراتع شهرستان هاى کاشــان، لنجان، 
ســمیرم، تیران و کرون، شاهین شــهر و میمه توسط 

تیم هاى حفظ نباتات جهاد کشــاورزى استان اجرایى 
شده است.

وى افزود: تاکنون گزارشى از هجوم ملخ هاى صحرایى 
در استان نرسیده و عملیات پایش و مراقبت در سطح 350 

هزار هکتار از اراضى و مراتع استان انجام شده است.
وى با اشاره به بازدید از مزارع و مراتع آلوده به آفت ملخ 
شهرستان لنجان در هجدهم اردیبهشت ماه سال جارى 
تصریح کرد: بــا توجه به بازدید از دره هــا و مکان هاى 
نمناك تراکم ملخ در هر مترمربع 15 تا 20 عدد در سنین 
پورگى متفاوت یک تا سه و در سایر نقاط پراکندگى نرمال 

سه تا پنج عدد ملخ در هر متر مربع گزارش شد.

معاون فنى معاونت بهداشــت دانشــگاه علوم پزشکى 
اصفهان گفت: رشد جمعیت کشور در سال 1401، حدود 
0/65 درصد و نرخ رشــد جمعیت استان اصفهان 0/49 
درصد بوده اســت که پایین تر از میانگین کشورى بوده، 
از این رو بین اســتان هاى کشور، اســتان اصفهان جزو 

استان هاى با پایین ترین نرخ رشد جمعیت است.
على پارسا تصریح کرد: نرخ بارورى کلى در کشور 1/65 
است. این عدد در اســتان اصفهان با احتساب دانشگاه 
علوم پزشکى کاشان 1/42 بوده که پایین تر از میانگین 
کشــورى اســت؛ در محدوده دانشــگاه علوم پزشکى 
اصفهان به جز دانشــگاه علوم پزشکى کاشان این عدد 

1/35 است.
پارسا گفت: طى دو سال گذشته و بعد از تصویب و ابلاغ 
قانون حمایت از خانواده و جوانــى جمعیت در آبان ماه 
1400 به این موضوع به صورت پررنگ تر پرداخته شد و 
موضوع جوانى جمعیت به عنوان یک اولویت و سیاست 

اصلى و کلى کشور دنبال مى شود.
معاون فنى معاونت بهداشــت دانشــگاه علوم پزشکى 
اصفهان اضافه کرد: اگر اکنون به مقوله جوانى جمعیت 
نپردازیم و این چالش رفع نشــود، در آینده نزدیک یک 
کشور سالمند و پیر خواهیم داشت که پیرى و سالمندى 

نیز یک بحران جدید است.

مبارزه با ملخ در 450 هکتار 
از اراضى اصفهان

نرخ رشد جمعیت  اصفهان
 در سال گذشته 

مالچ پاشى
 در  بیابان هاى اصفهان

طرح مالچ پاشـى زیسـتى در 30 هکتـار از بیابان هاى 
اصفهان آغاز شـد. معاون محیط زیست طبیعى و تنوع 
زیسـتى اداره کل حفاظـت محیـط زیسـت اصفهـان 
گفت: اجراى آزمایشـى مالچ سـازگار با محیط زیسـت 
در 2 محـدوده 15 هکتـارى از کانون هـاى گردوغبار 
استان آغاز شد. حسین اکبرى با اشاره به اینکه بیش از 
3 میلیون هکتار از عرصه هاى اسـتان اصفهان مستعد 
غبار خیزى است، افزود: یک میلیون و 300 هزار هکتار 
از این عرصه هاى بیابانى را کانون هاى بحرانى گردوغبار 
تشکیل مى دهد. وى گفت: مالچ پاشى زیستى به همراه 
نهال کارى در عرصه 15 هکتارى در شرق اصفهان حد 
فاصل ورزنه تا حسن آباد جرقویه توسط محیط زیست 

و در 15 هکتار دیگر نیز در آران و بیدگل  اجرا مى شود.

کشف 200 رأس دام مسروقه 
سـارقان 200 راس گوسـفند در بوییـن میاندشـت در 
کمتر از 3 سـاعت دسـتگیر شـدند. فرمانـده انتظامى 
شهرستان بویین میاندشـت گفت: درپى تماس تلفنى 
یکـى از دامداران مبنى برسـرقت 200 راس گوسـفند 
و بـره از دامدارى ماموران انتظامى شهرسـتان مسـیر 
حرکت سارقان را از نقطه سخت گذر شناسایى کردند. 
سـرهنگ حمزه بهرامى افـزود: سـارقان با مشـاهده 
نیرو هاى انتظامـى اقدام به فـرار کردند، امـا درنهایت 
دسـتگیر وتحویل مراجـع قضایى و دام هـا نیزتحویل 

مالباختگان شدند.

خبر

دریا قدرتى پور
بالاخره تکلیف مدرسه 100 ساله قصه هاى مجید مشخص شد. طبق 
آخرین خبرهاى منتشر شده، این مدرسه قدیمى که تا پیش از این تنها 

خرابه اى از آن باقى مانده بود حالا قرار است احیا شود.
آنطور که مدیرکل آموزش و پرورش اســتان اصفهان گفته؛ مدرسه 
«شهید حلبیان» (محل ضبط قســمت هایى از سریال «قصه هاى 
مجید») به چرخــه آموزش باز خواهد گشــت و کارگروه احیاى آن 

راه اندازى مى شود.
مدرسه شــهید حلبیان اصفهان سال هاست ماندگارى اش را مدیون 
«قصه هاى مجید» اســت، قصه هایى که هوشنگ مرادى کرمانى 
خلق شان کرد و کیومرث پوراحمد آنها را به تصویر کشید. این مدرسه 
را حدود 100 سال قبل به ســبک مدارسِ فرانسوى ساختند و براى 
مدتى نام آن «مدرسه فرانسوى ها» بود و بعد از چند بار تغییر نام، با 
شهادت یکى از دانش آموزان مدرســه، به «مدرسه شهید حلبیان» 
تغییر نام داد، اما از اواخر دهه 70 و با ســاخت ســریال «قصه هاى 

مجید»، با همین نام در ذهن ها ماندگار شد. 
این مدرسه، نخستین مدرسه «آلیانس» (اتحاد) در شهر اصفهان است 
که در سال 1280 افتتاح شد. بخش هایى از ساختمان این مدرسه در 
اوایل دهه 90 تخریب شد. این بنا در سال 1392 نیز مورد بى مهرى 
قرار گرفت و قسمت میانى مدرسه هم به صورت کامل تخریب شد 
و شیروانى سقف هاى بخش جنوبى نیز ویران شد و معتادان و کارتن 

خواب ها آن را پاتوق کردند.
یکسال بعد و در بهمن ماه سال 93 بود که اتفاق جدیدى براى این بنا 
افتاد و با توجه به تاریخى بودنش در فهرست آثار ملى کشور ثبت شد. 
ثبت این بنا خیلى ها را امیدوار کرد که این مدرسه نوستالژیک بتواند 
رنگ و رویى تازه بگیرد اما بى مهرى ها نســبت به آن ادامه داشت 
و حتى ســازمان میراث فرهنگى، صنایع دستى و گردشگرى استان 
اصفهان به عنوان متولى بناهــاى تاریخى اعلام کرد: آنهایى که در 

محل مالک هستند باید در زمینه حفاظت این مدرسه فعالیت کنند.
چند ســال دیگر از این موضوع گذشــت تا اینکه جــز دیوارهاى 
تخریب شــده، ســقف هاى فروریخته، کلاس هــاى خاك خورده، 
پنجره هاى شکسته و خاطرات تلنبارشده چیزى از این بناى تاریخى 

در کوچه یخچال باقى نمانده بود.
تا اکنون که مدیر کل آموزش و پرورش اصفهان خبرهاى خوبى را 
براى احیا و زنده کردن دوباره این مدرسه داده و از برنامه هایى گفته 
که این مدرسه را براى همیشه دگرگون خواهد کرد. بنایى که به گفته 
محمدرضا ابراهیمى قرار است با بازگشت دوباره به چرخه آموزش باز 

هم مجیدهاى بى شمارى در آن درس بخوانند.
مدیر کل آموزش و پرورش اصفهان صراحتاً اعلام کرده که هر مانع 

قانونى وجود داشته باشد براى حل مشــکلات این مدرسه ماندگار 
برطرف خواهیم کرد. 

به گفته ابراهیمى، مدرسه حلبیان هویت بخش و هویت آفرین است 
و براى حفظ این بنا باید هویت مدرسه آن حفظ شود .

حالا قرار است به واســطه گفته هاى این مقام مســئول، کارگروه 
احیاى این مدرسه راه اندازى شود و آنطور که ابراهیمى تأکید کرده 
این کار قرار است، بدون اتلاف وقت انجام شود و عام بودن مدرسه 

لحاظ شود.
در پى تصمیم هاى جدیدى که براى احیاى این مدرسه نوستالژیک 
گرفته شــده یکى از نماینده هاى مردم اصفهان در مجلس شوراى 
اسلامى نیز اعلام کرده که مبلغى براى احیا و مرمت مدرسه حلبیان 

موردنیاز است که قرار است از طریق خیران و مشارکت افرادى که در 
همین مدرسه تحصیل کرده اند تأمین شود.

گرچه به گفته مهدى طغیانى آنچه منجر به طولانى شدن احیاى این 
مدرسه شده کمبود اعتبارات نبوده بلکه بروکراسى هایى بوده که زنده 

کردن مدرسه قصه هاى مجید را به تعویق انداخته است. 
این در حالى است که تیرماه سال گذشته هم مدیرکل میراث فرهنگى، 
گردشــگرى و صنایع دستى اســتان اصفهان این مدرسه را یکى از 
مهمترین مراکز تاریخى اتصال دهنده اصفهان عصر ســلجوقى به 
عصر صفوى برشمرده و گفته بود: حفظ این مجموعه تاریخى براى 

ما از اهمیت ویژه اى برخوردار است.
ایزدى ســال گذشــته اعلام کرده بود: با توجه به اینکه بخش هاى 
تاریخى این مدرسه در ســه بخش و در ضلع جنوب شرقى و شمال 
شرقى این مجموعه واقع شــده، مقرر شــد تا با هماهنگى انجمن 
کلیمیان اصفهان، اداره کل میراث  فرهنگى، گردشــگرى و صنایع 
 دســتى اســتان و معاونت صنایع  دســتى وزارت میراث  فرهنگى، 
گردشگرى و صنایع دستى، این بخش تاریخى که در حدود 38 کلاس 
را در خود جاى  داده ضمن مرمت اساســى به کارگاه هاى آموزشى 
صنایع دستى ویژه جوانان اختصاص یابد تا علاقه  مندان به فرهنگ و 
تمدن ایران عزیز اسلامى بتوانند در این مجموعه تاریخى به ترویج 
هنرهاى دســتى نیاکان مبادرت ورزند و در عین  حال این مجموعه 
تاریخى با بیش از 120 سال قدمت به حیات ارزشمند خود ادامه دهد.
به اعتقاد نماینده مردم اصفهان در مجلس، برآورد اولیه اعتبار مورد 
نیاز براى احیاى مدرسه شــهید حلبیان نیز 15 میلیارد تومان است: 
«ضرورى است که احیاى این مدرسه ظرف سه ماه آینده با سرعت 
بیشــترى در دســتور کار قرار گیرد چرا که امروز هر شهروندى که 
از کنار مدرســه حلبیان عبور مى کند آنجا را فضایى فراموش شده 
مى بیند و این در حالى اســت کــه این هویت باید بــراى اصفهان

 زنده بماند.»

مدرسه تاریخى «قصه هاى مجید» احیا مى شود

آگهى تغییرات 
شرکت سهامى خاص ماهان ذوب اسپاهان به شناسه ملى 10840108706 و به شماره ثبت 4112 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره 
مورخ 1401/12/01 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: * حسین یمانى به شماره ملى 1272472779 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره امیر 
یمانى به شماره ملى 3621298045 به سمت رئیس هیئت مدیره آقا رسول نوروزى آبادچى به شماره ملى 5759809490 به سمت 
مدیرعامل و عضو اصلى هیئت مدیره براى مدت دوسال انتخاب گردیدند. *کلیه اوراق و اسناد مالى و تعهدات شرکت با امضا ء رئیس 
هیئت مدیره منفردا همراه با مهر شرکت معتبر است. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات 

غیرتجارى نجف آباد (1499444)

آگهى تغییرات
 شرکت تعاونى خدمات دهیارى هاى شهرستان دهاقان به شناسه ملى 10260024460 و شماره ثبت 84 به استناد نامه شماره 55 مورخ 1402/01/16 اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعى 
شهرستان دهاقان و صورتجلسه مجمع عمومى عادى به طور فوق العاده مورخ 1401/10/29 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: ترازنامه و سایر صورت هاى مالى منتهى به 1400/12/29 
به تصویب رسید. دهیارى قهه به شناسه ملى 14002820933، دهیارى پوده به شناسه ملى 14002823425، دهیارى همگین به شناسه ملى 14002821609 به عنوان اعضاى 
اصلى هیئت مدیره، دهیارى قمیشلو به شناسه ملى 14002821651 و دهیارى على آباد جمبزه به شناسه ملى 14002820095 به عنوان اعضاى على البدل هیئت مدیره براى مدت 
سه سال انتخاب شدند. ساسان قرمزى نژاد به شماره ملى 2293799026 به نمایندگى دهیارى دزج به شناسه ملى 14002820290 به سمت بازرس اصلى و فهیمه فخارى قمبوانى 
به شماره ملى 5129984358 به نمایندگى دهیارى قمبوان به شناسه ملى 14002823410 به سمت بازرس على البدل تا پایان سال مالى انتخاب گردیدند. اداره کل ثبت اسناد و 

املاك استان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى دهاقان (1495824)

آگهى تغییرات 
شرکت سهامى خاص صنایع تولیدى صنعتى کاج سلولز سپاهان به شناسه ملى 10260315807 و به شماره ثبت 10505 به استناد صورتجلسه 
هیئت مدیره مورخ 1402/01/25 تصمیمات ذیل اتخاذ شد مجید عطریان آقائى به شماره ملى 1281749745 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره 
محمد عطریان اقائى به شماره ملى 1281835196 به ســمت رئیس هیئت مدیره على اکبر جبروتیان به شماره ملى 1287298389 به سمت 
مدیرعامل وبه سمت عضو اصلى هیئت مدیره به مدت دوسال انتخاب گردیدند کلیه اوراق و اسناد مالى و تعهدات شرکت با امضاء مدیرعامل و با مهر 
شرکت معتبر است. ضمنا هیات مدیره کلیه اختیارات قانونى خود مندرج در ماده 34 اساسنامه را به مدیرعامل تفویض نمود . اداره کل ثبت اسناد و 

املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1495642)

آگهى تغییرات
 شرکت سهامى خاص صنایع تولیدى صنعتى کاج سلولز سپاهان به شناسه ملى 10260315807 و به شماره ثبت 10505 به استناد صورتجلسه مجمع عمومى 
عادى سالیانه مورخ 1402/01/25 تصمیمات ذیل اتخاذ شد مجید عطریان آقائى به شماره ملى 1281749745 به سمت عضو اصلى هیئت مدیره محمد عطریان 
اقائى به شماره ملى 1281835196 به سمت عضو اصلى هیئت مدیره على اکبر جبروتیان به شماره ملى 1287298389 به سمت عضو اصلى هیئت مدیره به مدت 
دو سال انتخاب گردیدند سیدصادق میرزمانى ارجنگى به شماره ملى 1757611721 به سمت بازرس اصلى و محمد مهدى هادى لام به شماره ملى 1199863475 
به سمت بازرس على البدل تا پایان سال مالى انتخاب گردیدند روزنامه کثیرالانتشار نصف جهان جهت نشر آگهى هاى شرکت تعیین گردید. اداره کل ثبت اسناد و 

املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1495643)

آگهى تغییرات
 شرکت تعاونى خدمات دهیارى هاى شهرستان دهاقان به شناسه ملى 10260024460 و شماره ثبت 84 به استناد نامه شــماره 56 مورخ 1402/01/16 اداره تعاون، کار و رفاه 
اجتماعى شهرستان دهاقان و صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 1401/11/01 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: دهیارى قهه به شناسه ملى 14002820933 به نمایندگى جواد چلمقانى به 
شماره ملى 1190015501 به سمت رئیس هیئت مدیره، دهیارى پوده به شناســه ملى 14002823425 به نمایندگى مسلم دهقانى پوده به شماره ملى 1292605510 به سمت 
نایب رئیس هیئت مدیره، دهیارى همگین به شناســه ملى 14002821609 به نمایندگى آقاى بهمن سالخورده به شماره ملى 5129871472 به سمت منشى هیئت مدیره و آقاى 
عباس شبانیان به شماره ملى 5129878329 به سمت مدیرعامل (خارج از اعضا) تا تاریخ 1404/10/29 انتخاب گردیدند. کلیه قراردادها و اسناد تعهد آور از قبیل چک، سفته و برات 
و اوراق بهادار با امضاى مدیرعامل و جواد چلمقانى (رئیس هیئت مدیره) و درغیاب جواد چلمقانى (رئیس هیات مدیره) با امضاى مسلم دهقانى (نایب رئیس هیئت مدیره) و با مهر شرکت 
معتبر خواد بود و اوراق عادى با امضاى آقاى عباس شبانیان (مدیرعامل) و با مهر شرکت معتبر خواهد بود. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات 

غیرتجارى دهاقان (1495825)

آگهى تغییرات
 شــرکت تعاونى تولیدى کشــاورزى زمرد به شناسه 
ملى 10260214170 و به شــماره ثبــت 2748 به 
اســتناد صورتجلســه مجمع عمومى فوق العاده مورخ 
1402/02/10 و 667 مورخ 1402/02/11 اداره تعاون 
کار و رفاه اجتماعى شهرســتان نجــف آباد تصمیمات 
ذیل اتخاذ شد محل شــرکت به آدرس استان اصفهان، 
شهرستان نجف آباد، بخش مرکزى، شهر جوزدان، امام، 
کوچه شاهین، خیابان 15 خرداد جنوبى [3]، پلاك 51، 
طبقه همکف به کد پستى: 8585118174 تغییر یافت. 
اساســنامه جدید در 52 ماده و 37 تبصره تصویب شد. 
اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان مرجع ثبت 
شرکت ها و موسسات غیرتجارى نجف آباد (1496738)

آگهى تغییرات 
شرکت تعاونى کشاورزى گوسفند داران اصفهان به شناسه ملى 10260251332 و به شماره ثبت 3980 به استناد صورتجلسه هیئت 
مدیره مورخ 1401/11/01 و نامه شماره 205/3/184/779/2085 مورخ 1401/11/18 اداره تعاون روستایى اصفهان تصمیمات 
ذیل اتخاذ شد آقاى حسن محمدى به شماره ملى 0653021267 به سمت مدیرعامل خارج از اعضاء آقاى رسول برهانى رارانى به شماره 
ملى 1284037266 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره آقاى ابراهیم احمدى رنانى به شماره ملى 1290410127 به سمت عضو اصلى 
هیئت مدیره آقاى احمد زارعى به شماره ملى 1291360522 به سمت رئیس هیئت مدیره آقاى علیرضا مهترى خوراسگانى به شماره 
ملى 1291439188 به سمت عضو اصلى هیئت مدیره محمدحسین لطیفى کدملى 1283886197کدپستى 09132182925 منشى 
هیئت مدیره به مدت سه سال انتخاب گردیدند کلیه چکها، قراردادها و اسناد و اوراقى که ایجاد تعهد براى شرکت نماید و تمام یا قسمتى 
از حق شرکت را منتفى سازد، به استثناى مواردى که هیأت مدیره بمنظور اداره امور جارى شرکت ترتیب خاصى داده باشد، پس از تصویب 
هیأت مدیره با امضاء رئیس هیات مدیره آقاى احمد زارعى و در غیاب رئیس هیأت مدیره به امضاء نایب رئیس هیأت مدیره آقاى رسول 
برهانى و مدیرعامل آقاى حسن محمدى (امضاء ثابت) و توام با مهر شرکت معتبر خواهد بود، ( رئیس و نایب رئیس هیأت مدیره و مدیر 
عامل حق امضاء دارند). و اوراق عادى شرکت فقط با امضاى مدیرعامل آقاى حسن محمدى صادر خواهد شد، مگر مراسلات هیات مدیره 
که به امضاى رئیس هیات مدیره آقاى احمد زارعى صورت خواهد گرفت. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها 

و موسسات غیرتجارى اصفهان (1495827)
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مرضیه غفاریان
«خواستن توانستن اســت»، این را آقاى گل 
لیگ برتر ایران بــدون کوچک ترین غلطى 
معنا کرد. مغانلو،  شهریار بى چون و چراى لیگ 
بیست و دوم است. این ستاره با درخشش خود 
در بالاترین سطح فوتبال حرفه اى کشورمان 
نه تنها موفق شــد پس از چهار سال تلاش 
کفش طلا را از آن خود کند بلکه با ســبقت 
گرفتن از مهدى قائدى به نوعى انتقام شیخ 
دیاباته، مهاجم استقلال در لیگ نوزدهم را از 

هم تیمى سابق او گرفت.
جالب آنجاســت کــه شــهریار در حالى در 
این فصل با 13 گل توانســت روى سکوى 
نخست گلزنان برتر لیگ بایستد که در چهار 
فصل پیش بــا همین تعــداد گل قافیه را به 
مهاجم تــازه وارد لیگ برتر باختــه بود. اما 
همین 13 گل در لیگ نوزدهم و البته در کنار 
درخشش مهدى طارمى و مهرداد محمدى در 
رقابت هاى لیگ پرتغال، سران سانتاکلارا را 
متقاعد کرد که براى جذب این مهاجم زنجانى 
دست به کار شــوند. دومین گلزن برتر لیگ 
برتر اما در 13 بازى که براى تیمش در پرتغال 
انجام داده تنها یک بار موفق به گشودن سنگر 
رقبا شد و به همین دلیل هم خیلى زود تصمیم 

به بازگشت به ایران گرفت.
شهریار براى این کار با اصرار و متوسل شدن 
به ترفندهاى گوناگون رضایت مدیران باشگاه 

ســانتاکلارا را براى انتقال قرضــى خود به 
پرسپولیس به دست آورد. مغانلو حتى در پایان 
فصل هم کوچ از تهران به اصفهان و بازى در 
تیم رقیب پرسپولیس را با وجود هجمه هایى 
که از جانب هواداران تیم سرخپوش پایتخت 
علیه او شــکل گرفت به بازگشت به پرتغال 
ترجیح داد. شهریار در ایران ماند تا ستاره لیگ 

برتر و تیم سپاهان شود. 
شاید او بهتر از هرکسى مى دانست که بهترین 
راه براى ترقى و پوشــیدن پیراهن تیم ملى 
درخشش در بازى هاى داخلى است. مهاجم 
زنجانى طلایى پوشان اصفهان هدفى بالاتر 
از لژیونر شدن در سر داشت. اگرچه این بازیکن 
موفق نشد توانایى هاى خود را براى حضور در 
جام جهانى به کارلوس کــى روش تحمیل 
کند اما باز هم از هدف خود دســت نکشید. 
شــهریار با ادامه بازى هاى درخشان خود با 
گلزنى هاى پى در پى و گلســازى هایش در 
خط آتش سپاهان سرانجام جانشین پیرمرد 
پرتغالى در تیم ملى را مجــاب کرد تا او را به 

آخرین اردوى ملى پوشان دعوت کند. 
حالا مغانلو با تصاحب کفش طلاى بیســت 
و دوم امیدوار اســت که در آینــده به یکى از 
اعضاى ثابت اردوهاى تیم ملى ایران تبدیل 
شود. شهریار سپاهان با صرف فعل خواستن، 
سرانجام موفق شــد جا پاى مهدى طارمى 
بگذارد اما نه در پرتغال. او با تصمیم درستى 

که براى آینــده اش گرفت همچون مهاجم 
اول تیم ملى کشورمان توانست برترین گلزن 
لیگ برتر شود، آن هم در فصلى که طارمى 
فرسنگ ها آن طرف تر آقاى گل لیگ پرتغال 
شد. شهریار مغانلو ثابت کرد همیشه هدف 

وسیله را توجیه مى کند! براى این مهاجم 
زنجانى فرقى نداشــت کــه کجا و در 
چه تیمــى بازى مى کنــد او فقط مى 
خواست به خواسته اش برسد. شهریار 

هم آقاى گل شــد، هم به پیراهن 
تیم ملى رســید و هم براى تیم 

کشورمان بازى کرد. 
این بازیکن بیــش از نیمى از راه را 

طى کرده و فقط چند گام تا رسیدن به مقصد 
نهایى فاصله دارد. کافى است موتور گلزنى او 
در تیم ملى هم روشن شود. شهریار فرصت 
زیادى بــراى ادامه دادن راه پسربوشــهرى 
فوتبال ایران در بازى هــاى ملى ندارد. این 
مهاجم زنجانى فقط 2 سال از طارمى 30 ساله 

کوچک تر است. شــاید زمان هم همچون 
مکان براى مغانلو محلى از اعراب نداشته 
باشد. شهریار فقط به هدف فکر مى کند 

و به صرف فعل خواستن.

مغانلو جا پاى طارمى مى گذارد؟

جشن پنجاهمین سالگرد تأسیس فدراسیون جهانى تکواندو در سالن «حیدر على اف» باکو برگزار شد و در این مراسم 
برترین هاى تاریخ المپیک انتخاب و معرفى شدند. هادى ساعى، رئیس فدراسیون تکواندوى ایران هم که با دو طلاى 

المپیک 2004 آتن و 2008 پکن و برنز المپیک 2000 سیدنى پرافتخارترین ورزشکار المپیکى کشورمان است، در این 
مراسم به عنوان «برترین تکواندوکار سال 2008» انتخاب و معرفى شد. ستاره پرافتخار تکواندوى ایران و جهان در المپیک 2008 

در یک وزن بالاتر به میدان رفت و با برترى مقابل رقباى عنوان دار خود راهى مبارزه پایانى شد. هادى ساعى در دیدار فینال با وجود اینکه با 4  
امتیاز اختلاف از رقیب ایتالیایى عقب بود، موفق شد تنها مدال طلاى کاروان ورزش ایران در این دوره از بازى ها را به ارمغان بیاورد.

درحالى که در روزهاى گذشته شایعاتى در خصوص حضور مریم ایراندوست در سیرجان به گوش مى رسید؛ مربى سپاهان این شایعات 
را تکذیب کرد. مدیران باشگاه شهردارى سیرجان به دنبال به خدمت گرفتن سرمربى سابق تیم ملى یعنى ایراندوست بودند. ایراندوست 
که بعد از برکنارى از هدایت تیم ملى زنان ایران، سال گذشته سکان هدایت تیم فوتبال بانوان سپاهان را در دست داشت و موفق شد این 
تیم را به بهترین عنوان سال هاى اخیر خود یعنى نایب قهرمانى رساند، در این خصوص گفت: پیشنهاداتى از باشگاه سیرجانى داشتم 
که از توجه آنها سپاسگزارم، اما به آنها گفتم که در حال حاضر اولویت اول بنده سپاهان است و ظرف روزهاى آینده، ابتدا مذاکراتى با 

باشگاه هاى سپاهان در خصوص فصل آتى خواهم داشت و سپس در این خصوص اطلاع رسانى خواهیم کرد.

ساعى، برترین
 تکواندوکار المپیک 2008 

مربى سپاهان 
به سیرجان نمى رود مگر... 

در حالى که سردار آزمون براى آخرین بار پیراهن لورکوزن را به  تن کرده بود، این 
تیم شکست تلخى را تجربه کرد. 

هفته پایانى بوندس لیگا برگزار شد و بایر لورکوزن در حضور کامل لژیونر ایرانى، 
متحمل شکست سنگینى شد. ژابى آلونسو براى دیدار با بوخوم، سردار آزمون را در 

ترکیب قرار داد و مهاجم ایرانى، 90 دقیقه بازى کرد.
لورکوزن در صورت پیروزى در این مسابقه مى توانست سهمیه لیگ کنفرانس 
را به دست آورد اما آن ها به 3 گل بازى را به بوخوم واگذار کردند تا دست شان از 
سهمیه اروپایى کوتاه بماند. البته آن سوى میدان بوخوم که از باشگاه هاى قدیمى 

آلمان است، توانست در بوندس لیگا باقى بماند.
شواهد حاکى از آن است که آزمون در این مسابقه آخرین بازى خود براى لورکوزن 
را انجام داده اســت و احتمالا در پایان فصل، در لیست فروش ژابى  آلونسو قرار 
بگیرد. ملى پوش ایرانى که فصل را خوب شروع نکرده بود و با مصدومیت سختى 
هم روبرو شد، در مقطعى درخشید و اعتماد آلونسو را جذب کرد. با این همه عملکرد 

خوب آزمون تداوم نداشت تا در نهایت کار او و لورکوزن به جدایى  برسد.
گفته مى شود المپیک مارسى مقصد بعدى سردار خواهد بود. باشگاهى که پیش از 
آمدن آزمون به لورکوزن هم مذاکرات مفصلى با این لژیونر ایرانى انجام داده بود و 

همیشه نشان داده به جذب او علاقه مند است.

با پایان یافتن مســابقات بسکتبال سوپر لیگ غرب آســیا، فیبا برترین هاى این 
مسابقات را انتخاب کرد که در این بین نام ملى پوش تیم ذوب آهن هم به چشم 
مى خورد. ارسلان کاظمى با 11/2 پیشتاز آســیا از نظر ریباند است. ستاره ایرانى 
اولین بازیکن تاریخ سوپر لیگ بود که در یک بازى 20 ریباند را به دست آورد. ادگار 
سوسا، ســتاره النفت عراق با میانگین 34/7 امتیازى در هفت بازى انجام شده در 
صدر جدول امتیازدهى قرار گرفت. فِردى ابراهیم از تیم ارتدوکس اردن با 7/1 ثبت 
پاس گل در هر بازى به عنوان بهترین بازیکن معرفى شد. آنتواین ویگینز از النفت 
عراق نیز با 1/1 در هر بازى بهترین مهارکننده غرب آسیا شد و آنتاناس اودراس 

از شهردارى گرگان با 1/0 در هر بازى در رده دوم قرار گرفت.

 خداحافظى تلخ آزمون
 با بوندس لیگا

ملى پوش ذوب آهن 
جزو  برترین هاى آسیا

 سفر کاپیتان تیم ملى به ایران
یکى از بهترین فصول فوتبالى احســان حــاج صفى، با 
قهرمانى در سوپرلیگ و جام حذفى یونان به پایان رسید تا 
ستاره 33 ساله آ.اك با انگیزه زیاد براى پشت سر گذاشتن 
تعطیلات و حضور در اردوى تیم ملى به سمت ایران پرواز 
کند. کاپیتان تیم ملى که این فصل به عنوان برترین مدافع 
چپ در تیم منتخب سوپرلیگ یونان قرار گرفت، در شرایطى 
خود را به اردوى خرداد مى رســاند که پس از پشــت سر 
گذاشتن تعطیلات با توجه به تمدید قرارداد با آ.اك، در فصل 

آینده نیز  زیر نظر آلمیدا به میدان خواهد رفت.

 سبقت مسى از رونالدو
کریستیانو رونالدو با قهرمانى الاتحاد در لیگ عربستان زمین 
گیر شد و با النصر در این فصل هیچ جامى را کسب نکرد. 
«اولیه الریاضیه» در این باره نوشت: «فصل صفر! قهرمانى 
لیگ از دست رفت. قهرمانى ســوپر کاپ از دست رفت. 
قهرمانى در جام پادشاه عربستان پرپر شد. جام جهانى بدون 
عنوان تمام شد.» این در حالى است که لیونل مسى با گلزنى 
در شب قهرمانى PSG در فرانسه هم با 496 گل در 5 لیگ 
معتبر اروپا از رونالدو سبقت گرفت و هم با کسب  43 جام در 

کنار دنى آلوز پرافتخارترین بازیکن تاریخ شد.

 سفر چند روزه پیام به  اروپا 
سنگربان سپاهان از فرصتى که تا 13 خرداد ماه یعنى زمان 
تشکیل دوباره اردوى تیم ملى دارد، استفاده کرده و سفرى 
به اروپا داشته، تا استراحتى چند روزه را پشت سر بگذارد. 
البته در همین حین پیام نیازمند و مدیر برنامه هایش در حال 
رایزنى با باشگاه پرتغالى هستند، تا هر چه زودتر بهترین 
تصمیم براى فصل آینده این گلر ملى پوش گرفته شود. 
نیازمند از هفته سوم لیگ بیست و دوم با قراردادى قرضى از 
پورتیموننس به سپاهان پیوست و با پایان فصل حالا بار دیگر 

باید تصمیم مهمى را براى آینده خود بگیرد.

درحالى که در روزهاى گذشته شایعاتى در خصوص ح
را تکذیب کرد. مدیران باشگاه شهردارى سیرجان به د
که بعد از برکنارى از هدایت تیم ملى زنان ایران، سالگ
تیم را به بهترین عنوان سال هاى اخیر خود یعنى نایب

سپاسگزارم، اما به آنها که از توجه آنها
باشگاه هاى سپاهان در خصوص فصل
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 در این مراسم
که با دو طلاى 

مان است، در این 
8ن و جهان در المپیک 2008

4 ساعى در دیدار فینال با وجود اینکه با 4  
 از بازى ها را به ارمغان بیاورد.

ى انتقال قرضــى خود به 
 آورد. مغانلو حتى در پایان 
ران به اصفهان و بازى در 
س را با وجود هجمه هایى 
ن تیم سرخپوش پایتخت 
ت به بازگشت به پرتغال 
ر ایرانماند تا ستاره لیگ 

شود. 
سى مى دانست که بهترین 
شــیدن پیراهن تیم ملى 
هاى داخلى است. مهاجم 
ان اصفهان هدفى بالاتر 
 داشت. اگرچه این بازیکن 
اى خود را براى حضور در 
س کــى روش تحمیل 
ف خود دســت نکشید. 
زى هاى درخشان خود با 
ى و گلســازى هایش در 
سرانجام جانشین پیرمرد 
به  را  را مجــاب کرد تا او

وشان دعوت کند. 
ب کفش طلاى بیســت 
ت که در آینــده به یکى از 
تبدیل ایران اى تیم ملى

ن با صرف فعل خواستن، 
پاى مهدى طارمى  ـد جا
درستى غال. او با تصمیم

که براى آینــده اش گرفت همچون مهاجم 
اول تیم ملى کشورمان توانست برترین گلزن 
لیگ برتر شود، آن هم در فصلى که طارمى 
فرسنگ ها آن طرف تر آقاى گل لیگ پرتغال 
شد. شهریار مغانلو ثابت کرد همیشه هدف 

وسیله را توجیه مى کند! براى این مهاجم 
در فرقى نداشــت کــه کجا و زنجانى
چه تیمــى بازى مى کنــد او فقط مى 
خواست به خواسته اش برسد. شهریار 

هم آقاى گل شــد، هم به پیراهن 
تیم ملى رســید و هم براى تیم 

کشورمان بازى کرد. 
این بازیکن بیــش از نیمى از راه را 

طى کرده و فقط چند گام تا رسیدن به مقصد 
نهایى فاصله دارد. کافى است موتور گلزنى او 
در تیم ملى هم روشن شود. شهریار فرصت 
زیادى بــراى ادامه دادن راه پسربوشــهرى 
فوتبال ایران در بازى هــاى ملى ندارد. این 
0 سال از طارمى 30 ساله  2مهاجم زنجانى فقط 2

کوچک تر است. شــاید زمانهم همچون 
محلىاز اعراب نداشته  مکانبراى مغانلو
باشد. شهریار فقط به هدف فکر مى کند 

و به صرف فعل خواستن.

طارمى مى گذارد؟

پر ر ى ر بو ل ر و و رین بر ون مب ر
در یک وزن بالاتر به میدان رفت و با برترى مقابل رقباى عنوان دار خود راهى مبارز
امتیاز اختلاف از رقیب ایتالیایى عقب بود، موفق شد تنها مدال طلاى کاروان ورزش

ب قهرمانى رساند، در این خصوصگفت: پیشنهاداتىاز باشگاه سیرجانى داشتم
ال حاضر اولویت اول بنده سپاهان است و ظرف روزهاى آینده، ابتدا مذاکراتى با 

اشت و سپس در این خصوص اطلاع رسانى خواهیم کرد.

ر خود یعنى نایب
ا گفتمکه در حا
ل آتى خواهم د

مسئولان فدراسیون فوتبال به دنبال نهایى 
کردن قرارداد مربى ایتالیایى براى 
حضور در تیم ملى فوتبال ایران 
هستند. هر چند که فدراسیون 
فوتبال، به بهانه رعایت اصول 
حرفه اى گرى نام دســتیار 
خارجى امیر قلعه نویى را تا 
زمان عقد قــرارداد به طور 
رســمى اعلام نکرد، اما با 
کدهاى داده شــده، نام او 

براى رسانه ها مشخص شد. 
«آنتونیو مانیکونه»، بازیکن سابق اینتر 
میلان که سابقه حضور در جام جهانى 

همراه با تیم ملى سوییس به عنوان مربى در کنار 
پتکوویچ را دارد، همان مربى اى است که مد نظر 
قلعه نویى و فدراسیون فوتبال قرار گرفته است. 
طبق اطلاعات به دست آمده اما، مذاکرات نهایى 
با این مربى ایتالیایى در حال انجام است و پیش 
قراردادى براى او ارسال شده و مدیران فدراسیون 
و البته سرمربى تیم ملى در انتظار امضا از سوى 

مانیکونه هستند.
آنطور که محسن معتمدکیا، مدیر رسانه تیم ملى 
نیز اعلام کرده، وضعیت حضور مربى خارجى تیم 
ملى این هفته به طور کامل مشخص مى شود و در 
صورت عقد قرارداد، او در اردوى پیش روى تیم 

ملى حضور خواهد داشت.

بازیکن سابق اینتر میلان 
 در راه ایران

شاهزاده ایرانى پورتو، 
تأثیرگذار ترین بازیکن پرتغال

شهریار براى این کار با اصرار و متوسل شدن 
به ترفندهاى گوناگون رضایت مدیران باشگاه 

و م ج ر
بگذارد اما نه

مسئولان فدراسیون
کردن قراردا
حضور در
هستند.
ففففففوتبال
ححححححححححرفه ا
خخخخخخخخخخارج
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بازیک

از النفت  پاس گلدر هر بازى به عنوانبهترین بازیکن معرفىشد. آنتواینویگینز
1عراق نیز با 1/1 در هر بازى بهترین مهارکننده غرب آسیا شد و آنتاناس اودراس

0اااااااازازاازازازازاز شهردارى گرگان با 1/0 در هر بازى در رده دوم قرار گرفت.

مرحله پلى آف لیگ فوتسال اسپانیا با شکست تیم واین 
آلبالى و حذف این تیم دنبال شد.

تیم فوتســال واین آلبالى با حضور سعید احمدعباسى 
بازیکن ایرانى خــود در دومین دیــدار مرحله پلى آف 
در شــهر والدپنیاس از بارســلونا میزبانى کرد که این 
مســابقه با نتیجه 4 بر 3 به ســود بارســا بــه پایان

 رسید.بارسلونا که در بازى نخست 5 بر 2 آلبالى را شکست 

داده بود، با پیروزى مقابل یاران عباســى جواز حضور در 
مرحله نیمه نهایى را کسب کرد. 

بارسا مدافع عنوان قهرمانى لیگ اسپانیا است و در نیمه 
نهایى به مصاف تیم اینترمووى استار مى رود.  پیش از این 
پالما با حســین طیبى ملى پوش ایرانى خود با کسب دو 
پیروزى متوالى برابر نویا آپوستولى به مرحله نیمه نهایى 

صعود کرده بود.

حذف اولین ایرانى از لیگ اسپانیا

ستاره تیم ملى کشــورمان به 
عنــوان تاثیرگذارترین بازیکن 
فصــل 2022-2023 پرتغال 

انتخاب شد.
مهدى طارمى در آخرین بازى 
فصــل 2022-2023 لیــگ 
پرتغال به همراه پورتو به مصاف 
ویتوریــا گیمــارش رفت و با 
درخشش طارمى به برترى 3 

بر صفر رسید.
در این بازى طارمى هم گل زد و هم پاس گل داد تا نمایشى عالى از خود ارائه دهد. ستاره ایرانى با گلزنى 
در این دیدار تعداد گل هایش را به عدد 22 رساند تا جایزه آقاى گلى لیگ را براى اولین بار بعد از 4 سال 

کسب کند.
اما این تنها جایزه طارمى در این فصل نیست. نشریه «اوجوگو» پرتغال مهدى طارمى را تاثیرگذارین 
بازیکن فصل 2022-2023 لیگ پرتغال معرفى کرد چون بیشترین سهم را در به ثمر رساندن گل هاى 
تیمش داشته است. طبق آمار طارمى موفق شد در 29 گل به ثمر رسیده پورتو در این فصل تاثیر مستقیم 
داشته باشد و به عنوان تاثیرگذارترین بازیکن فصل انتخاب شد. ستاره سابق پرسپولیس با 22 گل و 7 
پاس گل به این عنوان رسید.با همه اینها مهدى طارمى در مصاحبه بعد از دیدار آخر تیمش درخصوص 
اینکه توانسته عنوان آقاى گلى را کسب کند، واکنش جالبى داشت و گفت: از هم تیمى هایم تشکر مى کنم 
که براى رسیدن به این عنوان به من کمک کردند، اما آقاى گلى براى من مهم نیست، چرا که ما قهرمان 
نشدیم.مهاجم ایرانى پورتو افزود: ما از ابتدا تمام تلاشمان را کردیم، اما نتوانستیم قهرمان شویم. عملکرد 

بسیار خوبى داشتیم. بابت اینکه قهرمان نشدیم، عذرخواهى مى کنیم.
او در پایان و درخصوص از دست رفتن قهرمانى  گفت: ما امتیازهاى زیادى را از دست دادیم. زندگى همین 

است. بنفیکا قهرمانى خوبى داشت. ما تا پایان تلاش خود را کردیم.

 مغانلو با تصاحب کفش طلای 
بیست و دوم امیدوار است که 

در آینده به یکی از اعضای ثابت 
اردوهای تیم ملی ایران 

تبدیل شود



60 طرح زیر ساختى عشایرى امسال در استان اصفهان به بهره بردارى مى رسد.
مدیرکل امور عشایر استان اصفهان با بیان اینکه پیش بینى ما تحقق 60 میلیارد 
تومان براى اجرا و تکمیل طرح هاى سال 1402 است، گفت: طرح هاى مرتبط با 
آب و خاك، سوخت رسانى، آبرسانى، جاده سازى و آموزش و ترویجى بخش اعظم 

این طرح ها را شامل مى شود.
مختار اسفندیارى افزود: جاده ســازى از جمله طرح هایى است که امسال براى 
آن برنامه ریزى شده و از یک ســو احداث جاده هاى اصلى و و تیغ زنى جاده هاى 

روستایى و عشایرى از طرف دیگر براى ماه هاى پیش رو دنبال خواهد شد.
وى با اشــاره به طرح هاى مرتبط با آب گفت: ساخت استخر ذخیره آب در نواحى 
که داراى چشمه است، احداث ایستگاه پمپاژ آب و حفر چاه از جمله دیگر اقداماتى 

است که در طرح هاى سال جارى قرار داده ایم.
اسفندیارى افزود: آموزش هاى عمومى و مهارت هاى فنى و حرفه اى به خصوص 

در زمینه تولید و برداشــت گیاهان دارویى در درآمدسازى این قشر نقش بسزایى 
دارد.

معاون اشتغال و خودکفایى کمیته امداد امام خمینى(ره) استان اصفهان از همکارى 
150 کارآفرین در حوزه مشــاغل تولیدى به عنوان راهبر شغلى با هدف توانمند 

کردن مددجویان با این نهاد خبر داد.
احمد رضایى افزود: هدف از ایجاد طرح راهبر شغلى، امکان اشتغال پایدار و کسب 
و کار موفق براى مددجویان زیرپوشش این نهاد است به گونه اى که با کمک این 
راهبران شــغلى در سال گذشته 11 هزار و 197 فرصت شــغلى براى مددجویان 

زیرپوشش کمیته امداد اصفهان ایجاد شد.
معاون اشــتغال و خودکفایى کمیته امداد امام خمینى(ره) استان اصفهان افزود: 
مددجو پس از مشاوره شغلى، استعدادســنجى و با معرفى به راهبران شغلى بعد از 

فراگیرى مهارت وارد بازار کار مى شود.

وى با اشاره به اینکه اشتغال آفرینى و حمایت مددجویان یکى از اولویت هاى اصلى 
کمیته امداد امام خمینى (ره)اســت، افزود: برخى از مددجویان نیز شغلى را ایجاد 
کرده اند و یا به صورت خانوادگى شغلى را اداره مى کنند، ولى در فروش محصول 
نهایى خود یا تامین مواد اولیه با چالش جدى مواجه هستند که کمیته امداد با بهره 
گیرى از امکانات راهبران شغلى مى کوشد تا آن ها بتوانند محصول تولیدى خود را 

به خوبى در بازار عرضه کنند.
رضایى با تاکید بــه کارکردهاى طرح راهبرى شــغلى، گفت: ایــن طرح براى 
مددجویان جویاى کار به خصوص زنان سرپرســت خانوار، امکان دسترســى به 
بازار فروش، خرید تضمینــى محصولات و بالا بردن راندمــان کارى، را فراهم

 مى کند.

صاحب امتیاز: شرکت رسانه گستر نصف جهان

فرهنگى، اجتماعى،اقتصادى و سیاسىفرهنگى، اجتماعى،اقتصادى و سیاسى

از  بــاز  باشــد،  ثروتمنــد  کــه  مقــدار  هــر  انســان  مــردم،  اى 
ــان و دســت  ــا زب ــاز نیســت کــه از او ب ــى نی خویشــاوندان خــود ب
گروهــى  تریــن  بــزرگ  انســان،  خویشــاوندان  کننــد.  دفــاع 
هســتند کــه از او حمایــت مــى کننــد و اضطــراب و ناراحتــى 
او،  بــه  نســبت  هــا  مصیبــت  هنــگام  در  و  زداینــد  مــى  را  او 
پــر عاطفــه تریــن مردم مى باشــند. نام نیکى که خدا از شــخصى در 
میــان مــردم رواج دهــد بهتــر از میراثى اســت که دیگــرى بردارد.
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صاحبان مشــاغل تا پایان خردادماه اظهارنامه مالیاتى سال گذشته خود را به سازمان 
امورمالیاتى ارائه کنند.

مدیرکل امور مالیاتى اســتان اصفهان گفت: صاحبان مشاغل تا پایان خرداد فرصت 

دارند تا اظهارنامه مالیاتى عملکرد ســال 1401 خود را به شکل الکترونیکى ارائه و از 
تسهیلات تبصره 100 استفاده کنند.

عباس مزیکى افزود: تمام صاحبان مشــاغلى که مجموع فروش کالا و ارائه خدمات 
آن ها در سال 1401 حداکثر تا 100 برابر معافیت موضوع ماده (84) قانون مالیات هاى 
مســتقیم که 67 میلیارد و 200 میلیون ریال اســت و فرم مالیات مقطوع براى آن ها 
در درگاه خدمات الکترونیک ســازمان بارگذارى شده است، مشــمول مقررات این 
دستورالعمل مى شــوند و در فرصت باقى مانده باید به ســامانه این درگاه به آدرس 

my.tax.gov.ir مراجعه کنند.

وى گفت: در صورتى که فرم مالیات مقطوع بــراى مودیان در ده خدمات الکترونیک 
سازمان بارگذارى شده است مشــمول مقررات دســتورالعمل تبصره 100 بوده و از 

نگهدارى اسناد و مدارك و ارائه اظهارنامه مالیاتى براى عملکرد معاف هستند.
وى افزود صاحبان مشــاغلى که امکان پرداخت مالیات مقطوع موضوع دستورالعمل 
تبصره 100 را به صورت یک جا تا پایان خرداد ندارند مالیات مقطوع حداکثر تا چهار ماه 

به صورت مساوى تقسیط مى شود.
مدیرکل امور مالیاتى اســتان اصفهان گفت: صاحبان مشــاغلى که براى آن ها فرم 
موضوع تبصره ماده (100) در درگاه خدمات الکترونیکى سازمان امور مالیاتى کشور 
قرار داده نشود، امکان استفاده از این تســهیلات را ندارند و مکلف به ارائه اظهارنامه 

مالیاتى هستند.

آخرین فرصت
 براى ارائه اظهار نامه مالیاتى

مراسم بزرگداشت روز ارتباطات و روابط عمومى 
و قدردانى از کارکنان ایــن مدیریت  با حضور 
مهدى کوهــى مدیرعامل و جمعــى از دیگر 
مسئولین شــرکت و همچنین کارکنان روابط 

عمومى در تالار تشریفات برگزار شد.
آیت ا... رهبر مسئول هماهنگى تبلیغات اسلامى 
ذوب آهن در این مراســم ، روابــط عمومى را 
همچون روح ســازمان توصیف نمود و گفت : 
این مدیریت باید تمام بخش هاى سازمان را به 
سمت دست یابى به اهداف ، متحد و هماهنگ 

سازد.
وى افــزود: روابــط عمومى مرکــز همدلى، 
صمیمیت و اتحاد اســت و بایــد این فرهنگ 

همدلى را در کل سازمان جارى سازد.
معاون بهره بردارى شرکت ذوب آهن نیز در این 
مراسم گفت: تمام کارکنان سازمان در معرفى 
تصویر و برند سازمان به جامعه نقش دارند و باید 
به گونه اى برنامه ریزى شود که معرفى خوبى از 

این مجتمع عظیم صنعتى صورت بگیرد.
تولائیــان افزود : براى اســتفاده از پتانســیل 
کارکنان در جهت معرفى برند شرکت ، باید در 
خصوص رضایتمندى کارکنان ، بررسى لازم 

صورت بگیرد.
وى خواســتار تدوین پروتکلى بــراى تجلیل 
از کارکنان در هنگام بازنشســتگى در سطوح 
مختلف شد و اظهار داشــت: توجه به کارکنان 
و ارتباطات درون سازمان بسیار اهمیت دارد و 
روابط عمومى باید تمرکز بیشترى بر کارکنان 

شرکت داشته باشد.

تقدیر از روابط عمومى 
ذوب آهن

افراد بدون هرگونه بیمه درمانى مى توانند خود و اعضاى خانوده را زیر پوشش بیمه 
سلامت قرار دهند.

مدیر کل بیمه ســلامت اســتان اصفهان گفت: شــهروندان مى توانند با ورود 
به ســامانه خدمات غیــر حضورى ســازمان بیمه ســلامت ایران به نشــانى

 www.Bimehsalamatiranian.ir خود و اعضاى خانوار را زیر پوشش بیمه پایه 

سازمان بیمه سلامت قرار دهند.
محمد حسین صفارى افزود: پارسال سه دهک اول جامعه شامل 5 میلیون و 400 

هزار نفر زیر پوشش رایگان بیمه سلامت قرار گرفتند.
وى گفت: دهک هاى چهارم به بعد هم با پرداخت بخشى از حق بیمه زیر پوشش 

قرار گرفتند.
مدیر کل بیمه سلامت استان اصفهان گفت: افرادى که تاکنون هیچ اقدامى براى 
پوشش بیمه اى نداشته اند پس از ثبت نام و صدور بیمه سلامت همگانى رایگان 

سه ماهه، آزمون وسع مالى اجرا مى شود تا دهک آنان استعلام شود. 
صفارى افزود: بیماران خاص و ســخت درمان هم با مراجعه به ســامانه خدمات 
شهروندى سازمان بیمه سلامت ایران و انتخاب گزینه درخواست حمایت دولت 
و گزینه بیمارى صعب العلاج نســبت به ثبت درخواست خود اقدام کنند تا پس از 
تایید بیمارى از اعتبارات این صندوق بهره مند شــوند و همچنین امکان ثبت نام 
از طریق دفاتر پیشــخوان طرف قرارداد و یا ادارات بیمه سلامت استان ها وجود 

دارد.

فراهم شدن امکان بیمه درمانى تمامى افراد جامعه

بهره بردارى از 60 طرح عشایرى تا پایان سال  

150 کارآفرین با کمیته امداد اصفهان همکارى دارند

بهره بردارى از پروژه فیبر نورى 
در مجموعه سپهر اصفهان

برگزیده شدن هلدینگ پترو پالایش  

همزمان با سوم خرداد روز مقاومت، ایثار و پیروزى 
با حضور مدیر مخابرات منطقه اصفهان، پروژه فیبر 
نورى در مجموعه ساختمان هاى سپهر اصفهان به 

بهره بردارى رسید.
اسماعیل قربانى مدیر مخابرات منطقه اصفهان در 
این مراسم با اشاره به لزوم تجهیز ساختمان ها به 
فناورى هاى ارتباطى جدید گفت: با توجه به نقش 
پر رنگ ارتباطات در دنیاى امروز، دسترسى اقشار 
مختلف مردم به شبکه پایدار، امن و با کیفیت یکى 

از مولفه هاى اساسى زندگى شــهروندى است و 
قطعا زیرساخت هاى ارتباطى ساختمان هاى جدید 

التاسیس نقش مهمى در انتخاب مردم دارد.
وى افزود: مخابرات منطقه اصفهان آمادگى خود 
را براى اتصال ســاختمان هاى انبوه به شبکه فیبر 
نورى اعلام نموده و امید اســت با همکارى انبوه 
سازان و سرمایه گذاران بخش ساختمان، این روند 

سرعت بگیرد.
قربانى عنوان کرد: نقش ســازمان نظام مهندسى 
ساختمان در هدایت سرمایه گذاران به سمت تجهیز 
مجموعه هاى انبوه به فیبر نورى بسیار پر اهمیت 
است و امیدواریم با همکارى این سازمان، گام هاى 
بلند و موثرى در دسترســى مردم عزیز استان به 

سرویس هاى باند پهن برداریم. 
مدیر مخابرات منطقه اصفهان پس از این جلسه با 
حضور در منازل دو نفر از مشترکین، ضمن تحویل 
سرویس FTTH، ســرعت بالاى 300 مگابیت بر 

ثانیه ى این فناورى جدید را تست کرد.

هلدینگ پتــرو پالایش اصفهان برنــد ملى برتر 
مســئولیت اجتماعى را در بین یکصد برند شرکت 
کننده کســب کرد. همایش یکصد برنــد ملى با 
رویکرد مســئولیت اجتماعى مرکز همایش هاى 

بین المللى صدا و سیما برگزار شد.
ایــن همایش با اهــداف و محورهایــى همچون 
اثربخشى مسئولیت اجتماعى بر وفادارى مشتریان، 
اثربخشى مســئولیت اجتماعى بر ارزش برند آغاز 
برند ملى، نقش برند ملى در بحران هاى اقتصادى 

و کارآفرینى اجتماعى برگزار شد.

در این همایش با حضور 100 برند ملى برتر کشور 
برگزار شــد، هلدینگ پترو پالایش اصفهان نشان 

برتر برند ملى را کسب کرد.

رئیس و جمعى از اعضاى هیات نماینــدگان اتاق بازرگانى اصفهــان، از پانزدهمین 
نمایشگاه بین المللى ماشین آلات و صنایع وابسته صنعت نساجى بازدید کردند.

به گزارش روابــط عمومى اتاق بازرگانى اصفهان، امیر کشــانى در این بازدید، ضمن 
ابراز خرسندى از کیفیت نمایشگاه برگزار شده گفت: با توجه به سبقه صنعت نساجى در 
استان و وجود ظرفیت هاى این صنعت، که حتى زمانى لقب منچستر ایران را نیز براى 
اصفهان به دنبال آورد،احیاى دوباره این صنعت و بازگشــت آن به جایگاه پیشین خود 

بسیار حایز اهمیت است . 
رئیس پارلمان بخش خصوصى اصفهان ضمن ابراز خرسندى از شرکت  نمایشگاه هاى 
بین المللى اصفهان و برگزار کنندگان این رویداد، ابــراز امیدوارى کرد  اتاق بازرگانى 
اصفهان در سال هاى آینده بتواند، تعامل بیشترى براى اعتلاى این صنعت داشته باشد.

پانزدهمین نمایشگاه بین المللى صنعت نساجى، ماشین آلات و صنایع وابسته تا 7 خرداد 
در  محل نمایشگاه بین المللى اصفهان در معرض دید علاقمندان قرار داشت.

 صنعت نساجى در مسیر بازگشت به روزهاى اعتلاى خود 


